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Ajánlás 
 
 

Szeretném megköszönni Patricia Ross munkáját, és kifejezni elismerésemet felé. 
1978 óta folyamatosan és hűségesen részt vesz szolgálatunkban. Ő volt a felelős e 
könyv szerkesztéséért és sok órát töltött a nyomdai előkészítéssel is. 

Szintén szeretnék külön köszönetet mondani feleségemnek, Shirley-nek az együtt 
eltöltött 33 évért. Ő nemcsak csodálatos hitvesem, de ő az elsőszámú közbenjáró 
támogatóm is. Nagy szerepe van abban, hogy az életünket, a családunkat és a 
szolgálatunkat távol tudjuk tartani a sátán kötelékeitől. 

Minden nagyszerű közbenjáró támogatónk szerepet játszik abban, hogy szabadok 
lehetünk az Úr szolgálatára. Köszönjük nektek! 
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Bevezető 
 
 
A Biblia azt mondja a Máté 25:29-ben, hogy akinek van, annak adatik. A tény, 

hogy kezedbe vetted ezt a könyvet mutatja, hogy keresed az igazságot és nyitott is 
vagy rá. Ha már van ismereted az igazságról, még többet kaphatsz. Sok igazságra 
fogsz rátalálni, ahogy folytatod e könyv olvasását. Néhány dolog talán riasztó lesz 
számodra és nehéznek tűnik elfogadni, mindazonáltal nagy lehetőséget is biztosít a 
szellemi növekedésedhez. Készítsd fel a szívedet egy nagyobb növekedésre az 
Istennel való kapcsolatodban. 

Azzal szeretném bevezetni ezt a könyvet, hogy meghatározzuk az “aranyozott” 
és a “börtön” szavak értelmét. Ezek a szavakat a Webster’s New Universal 
Unabridged Dictionary használatával vizsgáljuk. Az “aranyozott” szó jelentése “1. (a) 
arannyal bevonni, aranylapokkal befedni, vagy ráforrasztani ezüsttel. (b) aranyszínűre 
festeni, aranyutánzatú hatás érdekében. 2. megvilágosítani, kifényesíteni, fényesre 
csiszolni. 3. valamit vonzóbbá és értékesebbé tenni, mint a valódi értéke.” Az 
“aranyozott” mint melléknév jelentése “aranylapokkal befedett, vékony 
aranybevonattal ellátott, kifényesített, díszes, aranyszínű”. Főnévként jelentése “1. 
arany vagy aranyutánzat egy dolog felületére helyezve, aranyozás. 2. pénz”. Ebben a 
könyvben az aranyozott szót ebben az értelmezésben fogom használni: “aranyozott 
vagy aranyutánzattal ellátott”. 

A börtön szó jelentése: “1. hely, ahová emberek be vannak zárva. 2. épület, 
gyakran cellákkal, ahol elítélt bűnözők töltik büntetésüket, vagy vádlottakat tartanak 
fogva, amíg a perükre várnak; fogda”. A tanítás jobb megértése érdekében az első 
jelentésében fogom használni e könyvben a börtön szót, azaz “hely, ahová az emberek 
be vannak zárva”. A Webster szótár szerint a fogoly “ 1. valaki, aki be van zárva. 2. 
személy, akit letartóztattak, vagy őrizetbe vettek, akár börtönben, akár nem; pl. fogoly 
a bírósági rácsok mögött. 3. fogoly, akit az ellenség egy háborúban elfogott. 4. valaki, 
akinek a szabadsága bármilyen módon korlátozott; pl. a szerelem foglya”.  

Ez a könyv elsősorban a Krisztusban testvérek számára írodott, bárhol is 
legyenek a földön. Háború van a világosság és a sötétség királysága között. Sok hívő 
vált már a sátán foglyává e háborúban. Néhányan tudatában vannak rabságuknak. 
Mások azonban meg vannak kötözve és korlátozott a mozgásterük, de nincsenek 
ennek tudatában. Az “aranyozott börtön” elsősorban azokat a börtönöket jelenti, 
amelyeket a a sátán készített azért, hogy korlátozza Isten gyermekeinek szabadságát. 
Ezek a börtönök külső megjelenésüket és kényelmüket tekintve úgy vannak elké-
szítve, hogy egyáltalán nem börtönöknek látjuk őket. Ezekkel a börtönökkel nagyon 
fontos foglalkoznunk az elménkben és a szívünkben. Foglyok lehetünk az otthonunk-
ban, a munkánkban vagy a gyülekezetünkben is. 

Ki fogom fejteni azokat a módszereket, amelyeket a sátán használ arra, hogy 
távol tartsa Isten gyermekeit az teljes örökségükben való járásuktól, az érettségben 
való növekedésüktől, Jézus Krisztus katonájaként a gonosz munkájának 
lerombolására történő felkészülésüktől. A sátán nem tudatlan Isten munkáját illetően. 
Tudatában van Isten tervének, és minden módon kész megakadályozni Krisztus Testét 
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annak végrehajtásában. 
A könyv elsődleges célja, hogy sok kijelentést és igazságot tárjon fel Krisztus 

Teste számára, de leginkább azoknak, akik komolyan Istennel akarnak járni. 
Szeretnék betekintést adni a sátán tevékenységébe, különösen azokba a finom 
trükkökbe és ravaszságokba, amelyek segítségével oly sokakat képes becsapni. Sok 
dolog talán meg fog lepni ebben a könyvben. A következő fejezetekben tárgyalt 
igazságok felnyithatják a szemedet és meggyőzhetnek téged. Ez az üzenet Isten 
gyermekei számára adatott, hogy megnyíljanak a szemeik és füleik a Szellem 
üzenetének befogadására. A szándékom, hogy meglásd, hogyan működik az 
ellenségünk, és ne legyél tudatlan a módszereit illetően. Szükséges világosan 
felismerned, hogy a sátán bármilyen módon börtönbe zárt-e téged. Megismered az 
igazságot, és az szabaddá tesz téged (János 8:32). 

E könyvnek nem célja, hogy bárkit kárhoztasson. Nem azért íródott, hogy 
megítélje Krisztus Testét, hanem hogy megítélje a gonosz munkáját és leleplezze, 
hogyan tartja ezek által távol a hívőket az örökségük teljességétől. Bátorítalak, hogy 
amint olvasod e könyvet, keress vála-szokat. Nyisd meg a szíved, legyél nyitott 
meghallani, amit a Szellem szól hozzád, mert hiszem, hogy meg fogja erősíteni a 
leírtakat. Ő ad neked halló füleket, ha valóban akarsz hallani. 

Hatalmas örökségünk van. Sok része van ennek az örökségnek, amit nem 
kapunk meg az Úr visszajövetele előtt, de az örökség egy hatalmas része már most is 
elérhető számunkra. Ez az örökség tud felkészíteni arra, hogy tisztességes edény 
lehess, és hatékony katonaként szolgálhass Jézus Krisztus seregében. 

Bátorítalak, hogy imádkozó szívvel olvasd e könyvet. Engedd meg a Szent 
Szellemnek, hogy megvizsgálja a szívedet. Engedd meg Neki, hogy megmutassa, 
hogy a sátán valami módon bejutott-e már az életedbe és fogságban tart-e téged. 
Sokan lesznek, akik rájönnek a könyv olvasása során, hogy a sátán néhány területen 
már bezárta őket, és felismerik azokat az akadályokat, amelyek miatt nem tudnak az 
örökségük teljességében járni. Néhány területnek talán már tudatában vagy, de nem 
tudod, hogyan tudsz azokon győztes lenni és szabadságban járni. Néhányan közületek 
pedig meg vannak kötözve, anélkül, hogy tudnának róla. 

A sátán nagyon ravaszul szivárgott be Krisztus Testébe az igazság álruhájába 
öltöztetett hazugságaival, annyira, hogy sokan ezekben hisznek és fogalmuk sincs 
róla, hogy hazugságok. Sok börtön, amiről beszélni fogok olyan börtön, amelyeket a 
hívők hagytak magukban felépülni a testiességük, lázadásuk és Istennek való 
engedetlenségük által. Más börtönök a sátán ravaszkodásaiból jövő becsapások 
eredményei, amelyekkel a hívőket félre tudta vezetni és emberi szempontból jónak 
látszó utakra tudta téríteni. 

Az aranyozás azt jelenti, hogy valamit alaposan feldísztítenek vagy befednek 
arannyal, hogy úgy sokkal értékesebbnek látszon, mint amilyen valójában. Ha a 
sátánnak sikerül elválasztania minket Istentől, és ezért nem tudunk részt venni az 
“alapkiképzésben” Jézus Krisztus katonájaként és nem jutunk érettségre, akkor elérte 
a célját. Ha sikerült neki elszigetelnie minket, és távol tudott tartani a szűk kapun való 
bemeneteltől és a keskeny úton való járástól, akkor valahogy sikerült megtalálnia 
ennek a módját. 

Ha a sátán meg tudott vakítani minket a testi vágyaink és függőségeink által, 
ezeket továbbra is használni fogja ellenünk. Ha azonban mi nem rendeljük alá 
magunkat az ilyen kötelékeknek, és határozottan az Úr útján akarunk járni, akkor 
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jónak látszó dolgokkal fog próbálkozni. Ha pedig sikerült elszigetelnie minket egy 
ilyen “jónak látszó” területre, azon fog dolgozni, hogy annyira kényelmessé tegye 
számunkra, hogy ne akarjuk elhagyni azt.  Ebből a felfogásból jön az “aranyozott 
börtön” fogalma.  

 
Elsősorban azokhoz szólok, akik komolyan elkötelezték magukat az Istennel 

való járásban. Egyáltalán nem akarsz bármilyen kötelékben élni. Nem rendeled alá 
magad a testnek és nem élsz tudatosan bűnben. Ugyanakkor sokakkal együtt a 
szívedben te is tudod, hogy nem növekedsz úgy, ahogy kellene. Nem nyilvánul meg 
olyan mértékben Isten öröksége az életedben, amennyire lehetne. Még nem vagy az a 
katona, akinek Isten szeretne látni. Néha zavart és csalódott leszel, mert minden jónak 
látszik, és nem érted, hol lehet a probléma. Ez a könyv segíthet neked tisztán 
felismerni az ellenség taktikáját és szabaddá tenni magad.  

Újra arra bátorítalak, hogy nyitott szívvel olvasd ezt a könyvet. Azért osztom 
meg ezeket veled, mert szívemből szeretem az Urat, és szeretlek téged is. Bátorítalak, 
hogy kérd Istent, adjon neked nyitott füleket annak meghallására és nyitott szemeket 
annak felismerésére, amit a Szellem akar mondani és mutatni neked.  

  
 

1. fejezet 
 

A nagy megtévesztés 
 
 

Sok gyülekezet és személy azt hiszi azt, hogy a jólét és az igazságosság külső 
látszata annak a jele, hogy összhangban vannak Isten akaratával. Ez egy téves 
hiedelem, amely általános az egész világon, különösen Amerikában. Ez a 
meggyőződés nem a mi generációnkból származik, hanem már nagyon sok évvel 
ezelőtt felismerhető volt.  A Máté 23-ban Jézus az írástudókkal és a farizeusokkal 
foglalkozott.  Korábban azt mondta, hogy közülük senki sem képes a törvény betű 
szerinti megtartására. Ők mégis mindenki másnál jobban igyekeztek betartani azt. 
Ezzel együtt Jézus mégis azt mondta, hogy nem ismerik sem Őt, sem az Ő Atyját. Az 
ő atyjuk valójában az ördög volt. Ez egy erős, mélyértelmű kijelentés volt az akkori 
vallási vezetőkkel kapcsolatban.  

A Máté 23:27-31-ben Jézus a következőre figyelmeztet: "Jaj nektek, képmutató 
írástudók és farizeusok, mert hasonlók vagytok a meszelt sírokhoz, amelyek kívülről 
szépnek látszanak, de belül tele vannak halottak csontjaival és mindenféle 
tisztátalansággal. Így kívülről ti is igaznak látszotok az emberek szemében, de belül 
tele vagytok képmutatással és törvényszegéssel. Jaj nektek, képmutató írástudók és 
farizeusok, mert síremlékeket emeltek a prófétáknak, és felékesítitek az igazak 
sírköveit, és ezt mondjátok: Ha atyáink idejében éltünk volna, nem vettünk volna részt 
velük a próféták vérének kiontásában. Így magatok ellen tanúskodtok azzal, hogy fiai 
vagytok a próféták gyilkosainak.” 

 Ez egy nagyon erős megállapítás volt.  Jézus korának vallási vezetői külsőleg 
igaznak és becsületesnek látszottak, de belül tele voltak csalárdsággal, 
törvénytelenséggel és gonoszsággal. 

A sátán ezt a tipikus taktikát folyamatosan használta minden generációban. A 
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sátán Jézus korában is beszivárgott a zsidó vallási vezetőségbe.  Annyira meg tudta 
őket téveszteni, hogy azt hitték, nagyon igazak és örömöt szereznek Istennek azokkal 
a dolgokkal, amiket tesznek.  Isten Fia azonban képmutatóknak és vakok vak 
vezetőinek nevezte őket (Máté 15:14). Külsőleg nagyon jónak lát-szottak, de tele 
voltak bűnnel.   

Ez az a képmutatás, amire ebben a tanításban hivatkozom. Sokszor az emberek 
külső látszatra igazak Isten előtt. Jól néznek ki, igaz dolgokat mondanak és a 
megfelelő vallásos kifejezéseket használják. Tanulmányozzák Isten Igéjét, és sok 
igehelyet képesek idézni. Ismernek minden tanítást a Bibliában és tájékozottak sok 
fontos témában.  Sőt tanítók és szolgálók is lehetnek, mint ahogyan az írástudók és a 
farizeusok is azok voltak.   

Az Úr mégis azt mondta, hogy az ilyen emberek csalárdak. Nem becsületesek, 
mert belül, ahol senki sem láthatja, gonoszok. Más képet mutatnak magukról, mint 
amilyenek valójában. Tele vannak törvénytelenséggel. Vannak dolgok az életükben, 
amelyek nincsenek összhang-ban Isten akaratával. A saját dolgaikat cselekszik és tele 
vannak romlottsággal. Sok saját tervük van, amiket megpróbálnak megvalósítani, és 
engednek a testük kívánságainak, amelyeket nem feszítettek meg.  

Jézus továbbment, és azt mondta a farizeusoknak, hogy a próféták sírjait építik 
és az igazak síremlékeit díszítgetik. A sátán sokszor arra bátorít minket, hogy 
díszítgessük, szépítgessük szentnek tartott dolgainkat, otthonainkat, sőt legyen 
mutatós ruházatunk is, amiben igaznak látszunk. Építhetjük és feldíszíthetjük szent 
helyein-ket, de ennek ellenére még képmutatók lehetünk. Van egy nagy hitetés, amit a 
sátán hoz be a gyülekezetek és egyének életébe, amellyel el akarja hitetni, hogy ha 
külsőleg minden kegyesnek, vallásosnak néz ki, akkor ez annak a jele, hogy igazak 
Isten előtt.  Isten Igéjéből világos, hogy nem ez az igazság. 

Szintén egy általánosan elfogadott nézet az is, hogy a siker és a jólét az Isten 
akarata szerinti élet egyik jele.  Sok ember, aki elhiszi ezt, nagyon szomorúvá válik és 
megsértődik Istenre, ha valami olyan dolog történik az életében, ami miatt már nem 
lesz annyira sikeres. Sok jómódban élő ember egyáltalán nem ismeri Istent. A föld 
legistentelenebb emberei élnek a legnagyobb jómódban. Az anyagi jólét semmiképpen 
sem jele az Isten előtti igazságosságnak.   

Pál elmondása szerint megtanulta, hogyan éljen a bővölködésben és a 
szűkölködésben is (Filippi 4:12).  Pál elégedett volt, akár bővölködött, akár hiányt 
szenvedett.  Ő a szellemi birodalomban volt sikeres és egyáltalán nem foglalkozott az 
anyagi jólét külső jeleivel. Nem tulajdonított semmi jelentőséget annak, mennyi pénze 
van, vagy mekkora vagyonnal rendelkezik. Azzal foglalkozott elsősorban, hogy 
milyen a kapcsolata Istennel. Fontos, hogy ne essünk bele a sátán megtévesztésébe 
ezen a területen.  

Sok sikeres gyülekezet rendelkezik csodálatos, gazda-gon díszített épületekkel 
és nagy létszámú látogatóval. Feltételezhetnénk, hogy egy ilyen gyülekezet 
összhangban van Isten akaratával, mert a külső jelek ezt mutatják.  Tudjuk azonban, 
hogy a világon jó néhány “halott” egyház rendelkezik sok millió dolláros épülettel. 
Vezetőik nagyon vallásosnak látszanak, de a szellemi életnek nem sok jele 
érzékelhető náluk. A látható jelek nem erősítik meg, hogy Isten előtt minden rendben 
van. Ezek csupán igaznak látsza-nak. Ez a megállapítás egyaránt igaz egyénekre és 
gyüleke-zetekre. 

Sőt, igaz az üzleti életre is. Könnyű azt mondani, hogy sikeresek vagyunk, mert 
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Isten megáld minket. Mégis sokszor az emberek úgy működtetik a vállalkozásaikat, 
hogy törvénytelen dolgokat tesznek. Mohók és kapzsik. Hiányzik náluk az irgalom és 
az együttérzés mások felé. Gyakran sikeresek pénzügyileg, mert istentelen 
módszereket alkalmaznak, de megpróbálják igazolni magukat azzal, hogy különféle 
módokon Isten nevére hivatkoznak. De ez akkor sem jelenti azt, hogy a vállalkozás 
rendben van Isten előtt.   

Ugyanez igaz az otthonokra is. A siker vagy a vallásosság külső látszata nem az 
igazságosság jele. Ez nagyon megtévesztő lehet számunkra és mások számára 
egyaránt.   

A Példabeszédek 14:12 és 16:25 ugyanezekről beszél: "Van út, amely 
egyenesnek látszik az ember előtt, de végül a halálba vezet.” Ez egy nagyon komoly 
kijelentés. Van egy út, ami IGAZNAK LÁTSZIK az ember számára.  Nem tűnik 
rossznak és megfelelőnek látszik számára, mégis a halálra vezet!  Ki akarna 
számunkra, keresztények számára egy  olyan utat mutatni, ami jónak látszik, de a vége 
halál?  Ki húzna hasznot ebből? Isten akarná tenni velünk ezt?  Szándékosan vagy 
tudatosan akarunk ártani magunknak? Természetesen nem! Csak egyetlen személy 
van, aki hasznot húzna abból, hogy olyan dolgokat cselekedjünk, ami jónak látszik 
számunkra, de végül a pusztulásba vezet minket. Maga a sátán az, akinek ez az 
általános taktikája. Sok embert megtéveszt az egész világon, és ráveszi őket, hogy 
olyan úton járjanak, ami igaznak látszik.  

A Máté 7:13-14 két utat ír le, amin járni lehet: "Menjetek be a szoros kapun! 
Mert tágas az a kapu, és széles az az út, amely a kárhozatba visz, és sokan vannak, 
akik azon járnak. Mert szoros az a kapu, és keskeny az az út, amely az életre visz, és 
kevesen vannak, akik azt megtalálják." Van egy út, aminek tágas kapuja van és igen 
széles. Ez az út a pusztulásba vezet. Erről az útról van szó a Példabeszédek 
könyvében. Jónak látszik és sokan lépnek rá erre az útra. Azonban az az út, ami téged 
valóban Istenhez vezet egy olyan út, amit nagyon kevés ember talál meg. A széles út 
ehhez képest aránylag jónak tűnik és egy olyan út, amin a legtöbb ember jár. Látod a 
nagy hitetést? Isten nem az olyan úttal kapcsolatban figyelmeztet téged, ami rossznak 
látszik. Az olyan út veszélyes, ami jónak látszik!   

Vannak nyilvánvalóan gonosz utak, amin az emberek járnak. Ez a könyv 
azonban nem nekik szól, hanem keresz-tényeknek. Nem tudatosan választjuk azt, 
hogy gonosz úton járjunk. Ha ezt tennénk, akkor a lázadás állapotában lennénk, mert 
úgy döntöttünk, hogy nem akarunk Istennel járni.  Azokhoz a hívőkhöz beszélek, akik 
elfordultak attól, amiről tudják, hogy gonosz. Ők elhatározták a szívükben, hogy 
szeretni akarják Istent és meg akarják ismerni Őt. Keresik Istent, de a tapasztalat 
mégis azt mutatja, hogy nem fejlődnek úgy, ahogyan kellene. 

Talán felismered, hogy egyszerűen még nem olyan a kapcsolatod Istennel, 
amilyen lehetne. Talán már frusztrált lettél, mert már mindent megpróbáltál megtenni, 
amiről azt hitted, közelebb visz Istenhez. Talán megtértél, és sokszor kezdted el újra 
és újra, mert felismerted, hogy rossz úton jártál. Úgy tűnik, mindig ugyanazon az úton 
találod magad, mintha mindig eltévesztenéd a célt.  Ha ez jellemző az életedre, ez egy 
biztos jele annak, hogy meg vagy tévesztve és a jónak látszó úton jársz, ami azonban 
mégis rossz. Talán utánzod mások külső “jeleit” és azokkal versenyzel, akik 
kegyesnek tűnnek, de nem fogod azt érezni, hogy közelebb kerültél az Úrhoz. 

Sok ember szoros kapcsolatban volt Istennel, amikor beleszületett az Ő 
családjába. Csodálatos szeretet-kapcsolatot tapasztaltak meg Vele, amely aztán 
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gyorsan elhalványult. Ezután éveken át küzdöttek, hogy megpróbálják visszaszerezni 
azt a fajta kapcsolatot és közösséget Istennel, az erőfeszítéseik azonban nem vezettek 
eredményre.   

Ahogy tanulmányozod az itt leírt tanítást, sok segítséget fogsz kapni, amivel 
kiszabadíthatod magad abból a csapdából, amibe a sátán vitt bele téged. Emlékezz rá, 
hogy van olyan út, ami igaznak látszik.  Ez nem igaz út, csak igaznak látszik!  Sok 
ember jár azon az úton.  Valójában az a tény, hogy sokan járnak azon az úton és csak 
kevesen járnak a jó úton, nagyon kijózanító lehet mindenki számára, aki elolvassa ezt 
a könyvet. Te a többséghez tartozol vagy az Istennel járó kevesek táborához? Meg 
kell vizsgálnunk magunkat és megerősíteni, hogy valóban hitben vagyunk-e (2 
Korinthus 13:5). 

Ha van út, ami jónak látszik és a pusztulásra vezet, akkor melyek a helyes út 
egyértelmű jelei, és hogyan lehet felismerni azt?  Ez az egyik része annak, amiről 
beszélni szeretnék. Amikor átmész a szoros kapun és valóban a keskeny úton jársz, 
sok jel mutatja majd, hogy a helyes irányba haladsz. Mindenek előtt békességed lesz, 
ami minden értelmet felülhalad. Örömöd lesz az Úrban.  Fel fogod ismerni, hogy a jó 
irányba haladsz, mert meglátod a megtermett gyümölcsöket, amelyek Krisztus 
természetét és jellemét jelenítik meg az életedben.  

A Galata 5:22-23-ban a Szent Szellem kilenc gyümölcse van felsorolva.  
Ahogyan folyamatosan a keskeny úton járunk, a mi Atyánk is folyamatosan dolgozni 
fog a szőlővesszőinken, ahogy mi a szőlőtőkén maradunk (János 15). Gyümölcsöket  
fogunk teremni.  Ahogy megmetsz és megtisztít minket, jobb minőségű és nagyobb 
mennyiségű gyümölcsöt fogunk teremni. Nagyobb békességünk, több örömünk, 
nagyobb türelmünk lesz, a Szellem többi gyümölcsével együtt. Képesek leszünk 
megtapasztalni az Úr kegyelmében és megismerésében való folyamatos növekedést. 
Nem lesznek magas csúcsok és mély völgyek az életünkben, hanem egy biztos, 
állandó fejlődést élünk meg dicsőségről dicsőségre (2 Korinthus 3:18). Világos 
kijelen-téseket fogunk folyamatosan kapni Istentől, amelyek megmutatják nekünk a 
régi útjainkat, amiket el kell hagynunk és az új utakat, amiken járnunk kell. A régi 
dolgok kezdenek elmúlni és minden dolog újjá lesz (2 Korinthus 5:17).  Látni fogjuk a 
régi test (testi természet) elerőtle-nedését és azt, ahogyan egyre inkább Krisztushoz 
hasonlí-tunk, egyre közelebb kerülve az Úrhoz. Egyre könnyebbnek fogjuk találni, 
hogy Isten jelenlétébe kerüljünk, ahonnan a sátán egyre nehezebben tud kimozdítani.  
Érzékenyebbé fogunk válni az Úr hangjára, ahogy Isten szól hozzánk. Egyre 
kitartóbbá fogunk válni az Úr megismerésében és a vezetésének megtapasztalásában.   

Ahogy átolvasod a Bibliát, sok más jelet is találsz majd az Istennel való járásra 
vonatkozóan.  Minden, amit tenned kell, hogy elolvasod azokat az Igéket, amelyek 
segítenek megérteni, milyen Isten királysága, milyen valódi kereszténynek lenni és 
Szellemben járni. Ezek az Igék sok gyümölcsöt sorolnak fel, amik megjelennek 
azokban az emberekben, akik átmentek a szoros kapun és a keskeny úton járnak. Ha 
ezek a jelek nincsenek meg az életedben, az már önmagában véve is jelzés arra, hogy 
valószínűleg olyan úton jársz, ami csupán jónak látszik. Meg kell vizsgálnod magad, 
hogy biztos lehess abban, hogy nem estél bele a nagy hitetésbe, nem a tágas kapun 
mentél át és nem léptél rá a széles útra, ami a pusztulásba vezet.  

Ha valóban Isten gyermeke vagy, gyakran meg fogod bánni a bűneidet, amikor 
felismered, hogy eléggé messzire eltávolodtál az úton. Amikor világosan látod, hogy 
rossz úton jársz, be fogod húzni a féket. A probléma az, hogy bár a sátán nem tudott 
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teljesen lerombolni téged, de rengeteg idődet elrabolja, amelyet a keskeny úton 
való haladásra szánhattál volna. Megrabolt téged, és bár nem tudott tönkretenni, 
nem tudtál az élet útján sem járni.  Nem tudtál eljutni az érettségre és nem kaphattad 
meg az örökségedet, hogy Jézus Krisztus katonájaként lerombolhattad volna a gonosz 
munkáját. A gonosz semlegesíteni tudott téged. A széles úton tartott, ami jónak 
látszott, börtönbe zárt, és így lehetetlenné tette számodra, hogy átmenj a szoros kapun 
és a keskeny úton járj.    

A sátán börtöneit nem könnyű felismerni. Természe-tes szemeinkkel nem 
láthatjuk meg azokat, mégis vannak falai. Az egyetlen biztos módszer a kijutáshoz, 
hogy miután felismerted, hogy börtönben vagy, megpróbálsz közeledni Istenhez és 
átmenni a szoros kapun. Mindenféle akadályba fogsz ütközni, amelyek megpróbálnak 
megakadályozni a keskeny úton való járásodban. Ezek a börtön láthatatlan falai, 
amelyek vissza akarnak tartani.  

Felismertem ezeket a börtönfalakat és azt is, hogyan lehet megszabadulni 
azoktól. Mielőtt te is megszabadul-hatnál, először is a maga valóságában kell 
meglátnod a problémát. Folyamatosan tartsd nyitva a szívedet, ahogy a 
következőkben átnézzük a különböző területeket.  

 
 

2. fejezet 
 

Láthatatlan láncok 
 
 
Bemutatok egy példát a természetes világból a látha-tatlan láncokra 

vonatkozóan. Az országunkban vannak láthatatlan kerítések, amelyekkel 
körbeveheted a birtokodat az állataid védelme érdekében. A védelmi rendszer 
magában foglal egy elektromos jeladót, ami körbeveszi a birtokodat, az állatok pedig 
nyakörvet viselnek, amiben van egy vevő. Ha az állat megpróbálja átlépni a láthatalan 
kerítést, akkor a jeladó egy elektromos jelet bocsát ki, amit az állat nyakörvében lévő 
vevő érzékel és sokkolja, megrázza az állatot.  Egy kis idő után az állat rá fog jönni, 
hogy hol vannak a birtokod határvonalai és többé nem próbálja meg átlépni azt, mert 
az elektromos áramütés kellemetlen számára. Mindaddig, amíg az állat a kerítésen 
belül tartózkodik, azt tehet, amit akar, minden kellemetlenség nélkül.  

Ehhez hasonló módon mindaddig mi sem jövünk rá, hogy börtönben vagyunk, 
amíg meg nem próbáljuk átlépni a börtön falait. A sátán láthatatlan börtönfalakat 
helyez el körülöttünk. Körbevesz egy “kerítéssel” bennünket, és amíg az elzárt 
területen belül tartózkodunk, nagyon kényelmesen élhetünk. Amint azonban 
megpróbáljuk elhagyni a védett területet, a sátán támadni fog és az kényelmetlenné, 
sőt fájdalmassá válik számunkra.  

 
Közületek sokan megtapasztalhattátok már ezt az életetekben különböző 

esetekben. Ülsz egy gyülekezetben és rájössz, hogy nem tudsz táplálkozni és nem 
növekszel. Nem vagy hatékony Isten királyságában, ezért eldöntöd, hogy változtatsz. 
Eldöntöd, hogy elmész egy másik gyülekezetbe vagy elkezded tanulmányozni az Igét, 
és odaszánod magad még jobban az Úrnak.  Amint meg-próbálsz szabadulni a 
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helyzetedből, a sátán elkezd támadni. Sokan közületek közvetlen szellemi 
támadásokat szenvednek el, vagy esetleg az életedben különböző dolgok elkezdenek 
szétesni, mert a sátánnak hozzáférése van az életedhez. Nehézségeket vagy 
elnyomásokat érezhetsz. A sátán sokféle módon megtámadhat, hogy megakadályozza 
azon próbálkozásaidat, amelyek segítségével el akarsz térni a haladási irányról.  

Amikor meghátrálsz, akkor az összes nyomás alább fog hagyni.  Néhány 
szellemi kimozdulásra tett erőteljes, de sikertelen próbálkozás után tudatosan vagy 
tudat alatt hozol egy döntést, hogy ott maradsz, ahol vagy.  Amikor meghoztad ezt a 
döntést, gyakran ez az időpont az, amikor elkezded "bearanyozni" azt a helyzetet, 
amiben vagy, mert úgy tűnik, hogy kényelmes és helyes. Megpróbálod annyira 
“szelleminek” beállítani a helyzetedet, amennyire csak lehetséges, hogy aztán senki ne 
vádolhasson azzal, hogy nem Istennel jársz és nem azt teszed, amit kellene. Elkezded 
igazolni azt, amit teszel és ahol szellemileg vagy. Alapjában véve hoztál egy 
döntést, hogy nem lépsz to-vább szellemileg, mert nem vagy kész a küzdelemre és 
megfizetni a láthatatlan láncoktól való szabadulás árát.   

Sok ember tett már bátor szabadulási erőfeszítéseket, de mivel eredménytelenek 
voltak, frusztráltakká váltak és feladták a további próbálkozást. Eljutottak oda, hogy 
már csak az Úr visszajövetelét várják. Ez a magatartás sok olyan keresztényre 
jellemző az egész világon, akik félnek a sátántól. Ők valójában nem az igazságosság 
fegyverei. Nem igazán tudják hatékonyan megakadályozni a sátán munkáját a saját 
életükben, még kevésbé képesek lerombolni azt valaki más életében. Egy "zárt 
akolban” vannak. Olyan bárá-nyok, akik arra várnak, hogy jöjjön a Pásztor és 
szabadítsa meg őket. Olyan rabok, akik Jézus visszajövetelét és szabadí-tását várják. 

Jézus visszajön, hogy kiszabadítsa a foglyokat, de neked nem kell megvárnod 
azt az időt!  Ő gondoskodott róla, hogy már most szabad lehess. Nagyon fontos, hogy 
már most kezdjünk el az örökségünkben járni, amivel rendelkezünk. Nem egyszerű 
folyamat legyőzni a gonoszt. Okai vannak, hogy miért lehet képes foglyul ejteni 
minket.   

Okai vannak annak is, hogy néhány ember miért tudott kijönni a fogságból. 
Senki sem mentes a sátán mesterkedéseitől. Meg kell ismernünk azokat az ígéreteket, 
amikkel Isten gyermekeként rendelkezünk, hogy legyőzzük ezeket a mesterkedéseket. 
Jézus, a mi Urunk többre hívott el minket, hogy csupán győztesek legyünk (Róma 
8:37). Mennyei helyekre ültetett fel bennünket Jézus Krisztusban (Efézus 2:6). Az 
örökségünk elérhető számunkra, ezért képesek vagyunk győzni az ellenség felett. A 
Jelenések Könyvéből egyértelmű, hogy az utolsó napokban lesz a keresztényeknek 
egy csoportja, akiket a sátán le fog győzni és tönkre fog tenni. Lesz azonban egy 
másik csoport is, akik a Bárány vére és a bizonyságtételük beszéde által le fogják 
győzni a sátánt (Jelenések 12:11).  Van egy döntés, amit meg kell hoznod. Vagy 
téged győz le a sátán, vagy te győzöd le őt. Ez a te döntésed. Sajnos sokan 
beletörődtek, hogy legyő-zöttek legyenek Jézus visszajöveteléig.   

El akarom mondani neked, hogy van egy jobb út.  Az Úr meg akar szabadítani a 
láncaidtól és ki akar szabadítani a börtönödből. Azt akarja, hogy a Szellem 
szabadságában járj, amit Ő már most a rendelkezésedre bocsátott. Azt akarja, hogy 
most élvezd Isten királyságát, élvezd a Vele való közösséget és az örökséged előlegét, 
amely már most győzedelmes életet szerez neked. 

A tested (testi természeted) az oka, hogy a sátán olyan könnyen fogollyá tud 
tenni téged. Mindannyian testben születtünk. Minden személy – kivéve Jézust – 
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Ádám természetével született. Még a legnagyobb szentek is testi természettel 
születtek. Nekik is újjá kellett születniük, és amint ez megtörtént, harcolniuk kellett a 
testük kívánságai ellen, mert különben a test foglyul ejtette volna őket.   

Szabad akaratod van, és van szellemed, amely a tagjai-dat vagy a testnek való 
engedelmességre, vagy a Szent Szellemnek való engedelmességre engedi. Ha 
megengeded a tagjaidnak, hogy a test kívánságainak engedelmeskedjenek, akkor a 
sátán hozzáférést kap az életedhez és foglyul ejt téged. Ha átadod a tagjaidat, hogy a 
Szent Szellem által Jézusnak engedelmeskedjenek, a Szent Szellem által meg fogod 
tanulni, hogyan legyél győztes a test felett és szabadulj ki abból a börtönből, amit a 
sátán épített az életedben.  Szabaddá fogsz válni! 

A Róma 7. fejezetében látjuk, hogy a nagy Pál apos-tolnak is volt problémája a 
testével. Ugyanaz volt a gondja, mint bármelyikünknek. Pál az mondta, hogy van, 
amit nagyon nem akart megtenni, végül mégis megtette. Amit viszont nagyon meg 
akart tenni, arra képtelen volt. Jót akart cselekedni, de nem találta a módját, hogyan 
tegye meg azt. Amikor megpróbált jó dolgot cselekedni, végül nem tudta megtenni. 
Olyan dolgot tett, amiről tudta, hogy rossz. Rájött, hogy képtelen arra, hogy megtegye 
azt, ami jó. Rájött, hogy a benne lévő test a szellemi ember ellen harcolt. A teste 
akadályozta meg, hogy megtegye, amit akart.   

Meg kell értenünk, hogy ugyanez történik meg velünk is. A testünk ellene áll 
azoknak a dolgoknak, amiket Isten mondott, hogy megtegyük. Amikor megpróbálunk 
engedel-meskedni Istennek, a testünk megpróbál ebben megakadá-lyozni. A 
megkötözöttségünk és bebörtönzésünk valójában azt jelenti, hogy képtelenek vagyunk 
elbánni a testtel. Jézus nagyon világosan mondja nekünk, hogy sanyargassuk meg a 
testünket (Kolossé 3:5-17). Nincs arra mód, hogy a test valaha is együttműködjön 
azokkal a dolgokkal, amiket a Szent Szellem mond, hogy megtegyük. A test 
mindig küzdeni fog a Szent Szellem ellen. Egyetlen megoldás van erre a problémára. 
Meg kell sanyargatni a tested. Ez azt jelenti, hogy halálba kell adnod azt! 

Pál megtanulta, hogyan adja halálba a testét, hogy az ne akadályozza őt az 
Istennek való engedelmességben. Le akarta tépni azokat a láncokat, és meg is mutatta 
az igazi megoldást erre a Galata 5:16-ban. Ha Szellemben jársz, nem leszel képes 
teljesíteni a test kívánságait. A test megkötözöttségben és börtönben fog tartani, 
ezért képtelen leszel kiszabadulni, átmenni a szoros kapun, és a keskeny úton járni. 
Meg kell tanulnod, hogyan bánj el a testtel. Azt is fel kell ismerned, hogy Isten neked 
adta az Ő Szellemét. A Szent Szellem hatalmat adott nekünk, hogy Isten fiaivá vál-
junk (János 1:12). Felhatalmazást adott neked, hogy legyőzd a testet és Isten fiává 
válj. Ha arra összpontosítasz, hogy a Szent Szellem vezetésében járj és megtedd, amit 
Isten mond, akkor nem a test dolgait fogod cselekedni. Meg kell tanulnod, hogyan 
rendeld alá a tested, ahogyan Pál is tette (1 Korinthus 9:27).  Kezdd azzal, hogy 
halottnak tekinted a testi emberedet, és keresd Istent, hogyan tudod teljesen 
lerombolni a test befolyását a Vele való járásban.  A test legyőzhető! 

A sátán képes megkötözni bennünket a gonosz szellemek láthatatlan láncaival is. 
Ezek a szellemek hozzá-férhetnek a testi emberünkhöz, ezért ez még inkább ok arra, 
hogy foglalkozzunk a testünkkel. Ha szokásunk lett a bűn, és megengedjük a 
tagjainknak, hogy a testi természet kívánságainak engedelmeskedjenek, akkor 
megnyitjuk az ajtót a gonosz szellemek számára, hogy hozzáférjenek az testi 
emberünkhöz. Ha egyszer ezek a szellemek teret kapnak, akkor még jobban erősítik a 
testi embert, hogy ellene álljon annak, amit a Isten mond nekünk, hogy megtegyük a 
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Szellem által. Ha a sátáni szellemek hozzáférnek a testünkhöz, végül egy 
“maximálisan biztonságos” börtönben találjuk magunkat. A testi természet ellen 
hadakozunk, de foglalkoznunk kell a sátáni szellemek-kel is, mert ezek még erősebb 
megkötözöttséget hozhatnak létre. Ezek a láthatatlan szellemek a testi emberünkön 
keresztül hozzáférnek az életünkhöz.   

Ha Szellemben vagy és halálba adtad a tested, még akkor is el kell bánni a sátáni 
szellemekkel. Amikor azt választod, hogy Istent szolgálod és azt cselekszed, amit 
Jézus – lerombolod az ördög munkáját -, a sátán megpróbál ellenállni neked. Nem test 
és vér ellen van hadakozásunk. Fejedelmek és a sötétség erői ellen hadakozunk, 
amelyek a magasságban vannak (Efézus 6:12).  Meg kell tanulnunk, hogyan tudjuk 
használni a hadviselés isteni fegyvereit, hogy hatékonyan küzdjünk ezen sátáni 
szellemek ellen. Fel kell ismernünk hatalmunkat, amivel rendelkezünk Jézus nevé-
ben.  Az a pajzs, amivel Jézusban rendelkezünk, kioltja az ellenség tüzes nyilait 
(Efézus 6:16). Oda kell szánni magun-kat Istennek, mint élő áldozat, ami a mi okos 
istentisz-teletünk (Róma 12:1). Be tudunk lépni Krisztusba és be tudunk kerülni Isten 
jelenlétébe. Amikor Krisztusban vagyunk, a sátán nem tud hozzánk férkőzni, mert 
neki nincs helye az Úrban. Ez az igazi biztonság helye. 

Fel kell ismernünk, hogy milyen láncok kötöznek meg bennünket. Szellem által 
meg kell látnunk a börtön korlátait, amik fogva tartanak bennünket. Ez a rabság 
sokféle módon működhet, ezért meg kell vizsgálnunk a jeleket az életünkben, hogy 
van-e bármilyen megkötözöttség bennünk. 

Ne felejtsük el, hogy a test sohasem fogja megölni a testet, sőt még a valódi 
problémát sem képes meghatározni. El kell kezdeni megalázni magunkat és Jézushoz 
fordulni, mint Urunkhoz.  Engedd meg Neki, hogy megmutassa neked azokat a 
láncokat, amik megkötöznek téged. Ne tételezd fel, hogy már ismered a problémádat. 
Előzetes elgondolások nélkül kérdezd meg az Urat. Néhány példát mondok csak, hogy 
meglásd a sátán ravaszságát. Fejlesztened kell a szemeidet, hogy láss és a füleidet, 
hogy hallj, hogy mit mond a Szent Szellem neked arról, ami bebörtönöz téged. A 
sátán börtönének láncai természetes szemmel láthatatlanok, azonban tisztán láthatóak 
a szellemi szemekkel, amit azonban csak Isten tud adni. 

 
 

3. Fejezet 
 

Börtönök korlátok és kapuk nélkül 
 
 
Sok börtönt mi hozunk létre magunkban testi vágyaink miatt, amelyek 

megnyitják a kaput a sátán előtt, hogy további börtönöket tudjon létrehozni az 
életünkben. Azoknak a börtönöknek, amelyekről ebben a könyvben beszélek, 
nincsenek korlátai és kapui. Amint mondtam, rendszerint nem veszed észre, hogy 
rabságban vagy mindaddig, amíg meg nem próbálsz kimenekülni belőle. Egy rab nem 
csak olyan valaki, aki be van zárva egy börtönbe vagy foglyul esett egy háborúban. A 
rab egy olyan személy, akinek a szabadsága bármilyen módon korlátozva van.  A 
sátán sok keresztényt tart vissza az Úrban való szabad-ságtól. Korlátok és kapuk 
használata nélkül képes bebörtönözni az embereket. 
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Egyik jellemző módja annak, ahogy börtönök épültek fel az életünkben az, 
hogy a sátán olyan valamivel kísért minket, ami a testünk kívánságainak 
kielégítését szolgálja. Inkább e testi vágyak kielégítését keressük, mint hogy 
megismerjük Istent, és Tőle kapjuk meg azt, amire vágyunk. Vágyhatunk olyan 
dolgokra, amikben nincs semmi rossz, de szabályszerűen nem kapjuk meg azokat. Sok 
dolog megengedett és megkapható számunkra, de szabályos dolgokat nem 
szabályosan használva akarjuk megkapni ezeket. Egy példa erre, amikor rossz 
indítékkal teszel valamit. Megtehetsz jó dolgot rossz indítékkal vagy ragaszkodhatsz 
valami megcselekvéséhez, ami “megenge-dett” (erkölcsi értelemben nem rossz), de az 
pillanatnyilag nem építő számodra. 

Ez sok területre igaz. Egy jó példa erre a túltáplál-kozás.  Ehetünk desszertet, 
mert a test feldolgozza a cukrot és a kalóriát anélkül, hogy az hosszú távon veszélyt 
jelentene, azonban sokszor annyira szeretjük a desszertet, hogy túl gyakran esszük. Az 
első dolog, amit tudnod kell, hogy ha nagy mennyiségű édességet fogyasztunk, azt a 
szervezet nem képes megfelelően feldolgozni. A többlet hájként kerül eltárolásra, és 
túlsúlyosak leszünk. Továbbá függővé válunk az édességtől, és hogy kielégítsük ezt a 
kívánságunkat, akkor is eszünk, amikor egyébként nem akarnánk enni. Végül az 
édesség foglya leszünk.   

Ihatunk kávét, de ha túlzásba visszük, akkor függővé válunk a koffeintől. 
Rabságot okoz, és nem tudjuk a feladatunkat végezni mindaddig, míg minden reggel 
meg nem iszunk a szokásos koffein-adagunkat. Ugyanez igaz a nikotinra, a drogra, az 
alkoholra, és más dolgokra is. A megkötözöttség minden területen megnyilvánulhat: 
fizikai, értelmi, érzelmi és szellemi területen. 

Sok ember küzd a túltáplálkozás megkötözöttsége ellen, és harcol az abból való 
szabadulásért. Ez igaz a dohányra, a drogra és az alkoholra is. Ahogyan a függőség 
fokozódik, a szenvedély táplálása még inkább növeli az ellenőrzést az életünk fölött. 
Sok ember annyira átengedi magát a testi kívánságainak, hogy a sátán pontosan ezeket 
használja fel, hogy rácsok és kapuk nélküli börtönöket építsen számukra. Az emberek 
képtelenek megszabadulni ezekből a megkötözöttségekből természetes erőfeszítéseik 
által, ugyanis a szenvedélyek nem természetes korlátokkal és kapukkal rendelkező 
börtönök. 

Sok más börtön is van, amiket a sátán felépít. Hozzáférhet az életedhez, ha 
engedsz a test kívánságainak a szexuális területen.  Elferdíti a test természetes vágyait 
és elviszi őket egy olyan területre, amire Isten már azt mondta, hogy tilos. A sátán el 
fog csábítani téged, hogy olyan dolgokat tegyél meg és olyan területre vigyen téged, 
amire Isten nem adott felhatalmazást. Sokféle módon kiszolgál-hatja a szexuális 
kívánságokat, olyan dolgokat használva, mint például a pornográfia. A testi vágyaid 
által kaput nyitsz a szellemek számára, hogy szolgáljanak neked.  Régen ezek a 
szellemek adtak erőt a testednek, ezért számukra nem okoz gondot legyőzni 
természetes emberi akaratot. 

Azok az emberek, akik megkötözött állapotban vannak, időnként megpróbálnak 
kiszabadulni, mert felismerik, hogy az életük romokban hever és nyomorú-ságos 
állapotban vannak. Hoznak egy döntést, hogy tesznek valamit a függőségük ellen, de 
kettős harcot kell vívniuk. Nemcsak a függőségben lévő testük reakciójának kell 
ellenállni, hanem a sátáni szellemeknek is, akik szintén hozzájárultak a 
megkötözöttségükhöz.  Ez annyira elviselhe-tetlenné válik számukra, hogy ismét 
megadják magukat azoknak a dolgoknak, ami megkötözte őket, még akkor is, ha nem 
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akarják azt. 
Ez a helyzet az állatok védelmét szolgáló láthatatlan kerítéshez hasonlítható, 

amiről korábban említést tettem. Az állatnak annyira kellemetlen, amikor közel kerül 
a határvonalhoz, hogy inkább visszamegy az udvar közepére, hogy elkerülje az 
áramütést. Még ha vissza kerültél is a megkötözöttségbe, még az is könnyebbnek 
tűnik, mint harci zónában a határvonalnál. Nyomorúságosan érzed magad mindkét 
helyen és nincs más választásod, mint vagy meg-halni a börtönben vagy átmenni a 
szabadulás "megpróbál-tatásán". Néhány ember számára ez annyira elkedvetlenítő, 
hogy inkább feladják és a börtönben maradnak. 

E könyvben lévő üzenetnek nem az a célja, hogy kárhoztasson vagy frusztráljon 
téged a sikertelenséged miatt. Sokkal inkább az, hogy segítsen ráébredni: a börtön 
ereje nagy, a természeti emberedből adódóan nincs erőd kiszabadulni a sátán összes 
erejének a hatása alól. A sátáni becsapás egyik része az, hogy el akarja hitetni veled, 
hogy elég a természetes emberi erőd a felette való győzelemhez. 

Isten gyermekeként azonban rendelkezésedre áll az az erő, ami képes 
megszabadítani téged. Legelőször is fontos megvizsgálni, hogy milyen helyzetben 
vagy most. Mi vezetett oda, ahol most vagy? A legtöbb ember valójában soha nem 
szabadul meg, mert már az első próbálkozásnál feladja. Az egész világon sok ember 
van nyomorúságos állapotban megkötözöttsége miatt, de mégis feladták a reményt, 
hogy valaha is kimenekülhetnek. 

Ez a köny reményt kíván adni neked!  Istennek sohasem volt célja, hogy 
életedet rabságban töltsd el. Ő azt akarja, hogy szabad legyél, és már ki is fizette az 
árat a szabadságodért. Az Ige azt mondja, hogy megismerheted az igazságot és az 
igazság szabaddá tesz (János 8:32). Ha folyamatosan nyitva tartod a szíved, ellene 
állsz a megté-vesztésnek és nem rejted el a bűnt és a megkötözöttségedet, akkor tiéd 
lehet az igazság, ami szabaddá tesz téged. 

 
 

4. Fejezet 
 

Miért nem jövünk ki? 
 
 
Miért nem hagyjuk ott a sátán börtönét? Ez egy nagyon komoly kérdés. Ha az 

emberek börtönben vannak és rájönnek, hogy nincsenek rácsok és ajtók, amik fogva 
tartják őket, akkor miért nem hagyják el azt?  A tudatlanság az első dolog, ami a 
börtönben tart minket. Az Ige azt mondja, hogy ne legyünk tudatlanok a sátán 
módszereivel kapcsolatban  (2 Korinthus 2:11), aki tudatlanságban akarja tartani Isten 
gyermekeit a csapdáival és kötelékeivel kapcsolatban.  Minden sátáni tett, amely 
hatékonyan képes Isten gyermekeit fogságban tartani, hazugságokon alapul. 
Meggyőzött minket arról, hogy ezek a hazugságok igazak. Felszabadítjuk a hitünket 
ezekre és ezért rabságban tarta-nak minket. 

Sokszor a sátán azt mondja nekünk, hogy nincs válasz-tási lehetőségünk. Testi 
módon próbálunk erőfeszítéseket tenni azért, hogy kimeneküljünk a börtönéből, de 
mivel nem sikerül, könnyen azt hihetjük, hogy képtelenek vagyunk megszabadulni. 
Ez az, amit a sátán közvetít felénk és úgy tűnik, hogy az igaz, mert természetes 
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szinten tényleg nem tudunk megszabadulni. Azonban ez nem igaz, ha Szellemben 
vagyunk. Azokkal a rendelkezésekkel, amivel Isten felruház-ta a gyermekeit, nem 
csak mi tudunk kimenekülni, hanem még másokat is ki tudunk menteni, akik a 
hozzánk hasonló területen voltak foglyok. A sátán azt akarja, hogy tudatlan-ságban 
maradjunk az igazságot illetően. Tudja, hogy ha egyszer megtudjuk az igazságot, az 
szabaddá tesz minket. Életbevágó, hogy meglásd, hogyan munkálkodik a sátán, és ne 
legyél tudatlan többé a módszereit illetően. 

Másodszor a félelem az, ami miatt nem hagyjuk el a sátán börtönét. Lehetnek 
félelmeink az ismeretlen miatt, különösen ha a sátán egy olyan börtönben tart minket, 
ami “be van aranyozva”, fel van díszítve, így nagyon kényelmes a test számára. Ha a 
börtön külsőségeket tekintve nagyon “igaznak” látszik, akkor könnyű jól érezni 
magunkat benne. Ezzel egy időben ha a sátán képes meggyőzni minket arról, hogy a 
börtön falain kívül mindenféle bajok vannak és nem leszünk ott biztonságban, félelem 
fog el bennünket, ha arra gondolunk, hogy átlépjük a határt. A sátán elég félelmet 
tud ültetni az emberekbe, hogy olyanná tegye a börtönt, mint egy “szent 
menedék”.   

Ez egy általános probléma. A természeti ember védel-mezi a testi természetét. A 
testünk megvédhető a sátán börtönében. A sátán nem a testünket akarja megölni, 
hanem a szellemünket. Megpróbálja életben tartani a testedet és magyarázattal fog 
szolgálni a tested számára, ha vallásos életet akarsz élni. 

Ha megpróbálod elhagyni a sátán börtönét és át akarsz lépni Isten Királyságába, 
az első dolog, amit Isten elvár tőled, hogy öldököld meg a testedet. Isten mindig 
ellene áll a test kívánságainak. Ha arra vágysz, hogy a testi életedet tápláld, félelem 
fog el Istentől, de ez nem Isten tiszteletéből fakad. Ez inkább egy attól való félelem, 
hogy el akar venni tőled valamit, amit nagyon meg akarsz tartani, de ez a testi 
embered! Nem csupán a sátán gyötör bennünket azzal a félelemmel, hogy Isten el fog 
venni dolgokat, amikről úgy gondoljuk, hogy fontosak számunkra, hanem még azzal 
kapcsolatban is félelmet ültet belénk, hogy milyen rossz dolgok fognak történni, ha 
megpróbálunk kiszabadulni a rabságából. 

Félelem sok ember életét átitatja. Az utolsó napokban, amikor a sátán 
tevékenysége erősödik és egyre keményebbé válik (még a foglyaival szemben is), a 
Biblia azt mondja, hogy az emberek elhalnak a félelem miatt, amelyek a föld 
kerekségére fognak jönni (Lukács 21:26). A Róma 5:20 azonban azt is mondja, hogy 
ahol a bűn megsokasodik, ott a kegyelem sokkal inkább bővölködik. Meg kell 
tanul-nunk megragadni ezt a kegyelmet.  

Isten egyértelműen szólt nekünk, gyermekeinek. Nem a félelem szellemét adta 
nekünk Isten, hanem az erőt, a szeretetet és a józanságot (2 Timóteus 1:7).  A félelem 
szerzője a sátán. A félelem gyötrelemmel jár (1 János 4:18).  Isten nem akarja, hogy 
félelemben járjunk.  Ez egy olyan terület, amivel mindenképpen foglalkoznunk kell, 
mert ez az egyik ok, amiért az emberek nem hagyják el a sátán börtönét. 

Egy további ok, ami miatt az emberek börtöneikben maradnak, a rosszul 
alkalmazott hit. Még egyszer, valami olyasmiről beszélek, amit “aranyozott” 
börtönnek nevezek, vagyis egy olyan fogdáról, ami fel van díszítve, hogy jól nézzen 
ki és kényelmes legyen. Ha egyszer felszabadítottuk a hitünket egy jónak látszó úton 
való járásra, még ha az nem is igaz, bizalmat szavaztunk neki. Bizalmunkat erre 
alapoztuk, miért akarnánk tehát elhagyni azt? Nem érezzük szükségét, hogy 
elhagyjuk, mert azt hisszük, jó helyen vagyunk. Talán nem értjük meg, hogy Isten 
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Igéjével össz-hangban miért nincsenek gyümölcsök az életünkben, de ezt 
megmagyarázzuk azzal, hogy nem rendelkezhetünk azokkal a gyümölcsökkel, amíg 
Jézus vissza nem jön. A sátán ezt a taktikát használja, hogy távol tartson Isten nagy 
ígéreteitől és letagadja örökségünket, ami már most elérhető számunk-ra. Meg fog 
győzni bennünket, hogy ez az örökség vagy nem létezik, vagy csupán az eljövendő 
ítéletkor válik elérhetővé, ezért most nem rendelkezhetünk vele.   

Ha a sátán képes olyan emberekkel körülvenni téged, akiknek szintén hiányzik 
ez az öröksége, akkor ez az állapot normálisnak tűnhet számodra. A sátán képes sok 
jónak, igaznak látszó elfoglaltsággal elhalmozni, és hiszel a hazug-ságaiban, előbb-
utóbb meggyőzöd magad, hogy jó helyen vagy és jó dolgokat teszel. A gyümölcsök 
hiányát pedig kimagyarázod.  

Sok ember azért nem hagyja el a sátán börtönét, mert nem tudja, hogy hová 
menjen. Ha egy “sikeresnek” mondott gyülekezetben vagy szolgálatban vannak, még 
ha fel is fedeznek valamit, ami rossz, nem lépnek ki, mert nem ismernek semmi más 
lehetőséget. Sok hívő felébredt már olyan különböző felekezetekben, amelyekről 
kiderült, hogy halottak, de azzal nyugtatják magukat, hogy mégiscsak az elődeik 
gyülekezete. Belegondolnak abba, hogy az elődeik nagyon kedves, jóravaló emberek 
voltak és hiszik, hogy a mennybe jutottak. Tulajdonképpen máshol se lenne jobb, 
ezért maradnak.  

A legtöbb ember a gyülekezetekben és a felekeze-tekben azt hiszi, hogy igazabb, 
mint bárki más. Nem látnak semmi más helyet, ami jobb lehet annál, mint ahol 
vannak.  Belenyugodva várják az Úr visszajövetelét.  

Sok ember beleesik a sátán hazugságába, hogy ott kell maradjon, ahol van és 
bentről megváltoztatni, jobbá tenni a dolgokat. A történelem azt igazolja, hogy az 
ilyen gondolkozás miatt sok gyülekezet és felekezet még testiesebbé vált és még 
távolabb került Istentől ahelyett, hogy közelebb kerültek volna. 

Isten az Igéjében figyelmeztet minket az élettelen gyülekezetekkel kapcsolatban. 
Azt mondja nekünk, hogy jöjjünk ki közülük és szakadjunk el tőlük (2 Korintus 6:17).  
Ha nem terem meg bennük az igazságban járás gyümölcse és életük nincs 
összhangban Isten Igéjével, akkor nem kell ott lennünk. Parancsolatunk van arra, hogy 
ne legyünk közösségben a sötétség gyümölcstelen cselekedeteivel (Efézus 5:11). 
Hogyan járhatnának ketten egy úton, ha nem egyeznek meg (Ámos 3:3)? Amikor azt 
látod, hogy az a gyülekezet, ahol vagy, nincs összhangban Isten Igéjével, meg kellene 
kérdezned Istent, hogy hová menj. Sok gyülekezet és felekezet börtönné vált és erre 
nem jössz rá mindaddig, míg meg nem próbálod elhagyni őket.  

Nagyon szeretném, ha most meghallanád a szívem hangját. Nem azt mondom, 
hogy mindenki hagyja ott a gyülekezetét, ha az nem tökéletes. Nincs tökéletes 
gyüleke-zet. Azonban azt sem mondom, hogy maradj egy élettelen gyülekezetben. 
Isten vezetését kell keresned. Virágozz ott, ahová Ő ültet téged. Ha egy olyan 
gyülekezetben vagy, ahol valami nincs rendben, nem kell, hogy ez a rendellenesség 
leállítsa a szellemi növekedésedet. Ha azonban ez a rendellenesség benned van, akkor 
ez valóban le fogja állítani a szellemi növekedésed. Kérdezd meg az Urat, hogy hol 
akar látni téged és egyszerűen engedelmeskedj. Bizonyosodj meg róla, hogy az Úr 
szólt hozzád és tedd meg, amit mond. 

 
 
 



 

17 

 

5. Fejezet 
 

Néhány börtönőr neve 
 
 
Az első börtönőr neve a büszkeség.  A büszkeséget egy börtönőrhöz hasonlítom, 

így megláthatod, hogy miért olyan nehéz megszabadulni a büszkeségtől. A büszkeség 
egyszerűen az a választás, hogy a saját életed ura legyél. Ez az alapvető dolog, ami 
meghatározza, hogy büszkeségben élsz, vagy nem. A cselekedeteid - amelyek 
megnyitják az ajtót a büszkeség szellemének - akadályozzák meg, hogy Jézus 
Krisztus valóságosan, szó szerint az életed Ura lehessen. Azt választod, hogy 
inkább a saját eszed és megértésed alapján irányítod az életedet. Ez a büszkeség 
egyszerű meghatározása.  

A büszkeség a sátán börtönének egyik őrévé válik, mert ahhoz, hogy 
megszabaduljunk tőle, meg kell aláznunk magunkat Isten hatalmas keze alatt és ki 
kell jönnünk a büszkeségből. Isten a kevélyeknek ellene áll (Jakab 4:6).  Amíg 
büszkeségben vagyunk, ez akadály lesz Isten és mi közöttünk. Ez bűn! Az Ézsaiás 
59:2 szerint a bűn (romlottság) elválaszt bennünket Istentől. A büszkeség bűne fallá 
válik Isten és mi közöttünk. Nem tudunk kijönni a börtönből és közösségben lenni 
Istennel mindaddig, amíg a büszkeség jelen van. A büszkeség fallá, börtönőrré válik, 
ami fogva tart minket. Sokszor az emberek vágynak az Isten királyságában való élet 
jutalmára, de nem akarják feladni életük irányítását. Megpróbálják megkapni Isten 
dolgait, de sohasem kapják meg azokat, mert a saját büszkeségük börtönőrként 
megakadályozza őket abban, hogy közösségük legyen Istennel. 

A pénz szeretete sok ember számára börtönőr. A Biblia azt mondja, hogy a pénz 
szeretete a gyökere minden gonosznak (1 Timóteus 6:10). Ez nem azt mondja, hogy a 
pénz a gyökere minden bajnak, hanem azt, hogy a pénz szeretete. Sok ember nem 
fogja megalázni magát Isten előtt, mert azt gondolja, hogy Isten el fog venni valamit 
tőle. Azt gondolják, hogy Isten meg akarja alázni és szegénnyé akarja tenni őket. Nem 
gondakarják elhinni, hogy Isten áldottakká, sikeresekké és bűvölködőkké akarja tenni 
őket. De ez egyszerűen nem igaz! Isten választhatja a saját célja elérése érdekében, 
hogy megengedjen ez életünkben megaláztatást és szenvedést, de megígérte, hogy 
minden dolgot a javunkra fordít (Róma 8:28).  

Ha a szívünkben a pénz szeretete van, ez megaka-dályoz bennünket, hogy ki 
tudjunk jönni az ellenség rabsá-gából. A sátán felhasználja a pénz szeretetét arra, hogy 
rabságban tartson minket és további szellemeket fog küldeni, hogy megtöbbszörözze 
ezt a vágyat. Ő tudja, hogy képtelenek vagyunk Isten jelenlétében időzni és Isten 
királyságában élni mindaddig, amíg a pénz szeretete a szívünkben van és leural 
minket. Meg kell térnünk ebből a bűnből és elhagyni azt. Ha nem térünk meg és nem 
mondunk le a pénz szeretetéről, akkor börtönőrré válik, ami fogva fog tartani minket. 

Egy további börtönőr a testi vágy. A sátán sok embert zárt börtönbe a test 
sokféle kívánsága által. A Biblia azt mondja, hogy kísértés alatt vagyunk, amikor a 
saját testi kívánságaink vonzanak bennünket (Jakab 1:14). Amikor engedünk a test 
kívánságainak, gonosz szellemek jönnek velük és bátorítanak bennünket, hogy 
elégítsük ki azokat a kívánságokat.  Amikor odaszánjuk tagjainkat arra, amire egy 
gonosz szellem rá akar venni, akkor annak a szellemnek a szolgájává válunk (Róma 
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6:16). A kívánság szellemeinek rabszolgájává válunk. Az egyetlen mód, hogy 
megszabadul-junk ebből a börtönből az, hogy megalázzuk magunkat, lemondunk a 
kívánságról és megtérünk abból a bűnből. Mindaddig, amíg a kívánság megmarad, az 
úgy fog működni, mint egy börtönőr, ami fogságban tart minket.  

Ha a saját magunk ura vagyunk, amint már korábban említettem, szintén egy 
börtönőrré válhat. Amíg úgy döntünk, hogy saját életünk ura akarunk lenni, ez a 
választás börtönőrré válik számunkra és nem szabadulhatunk ki a sátán börtönéből. 
Csak akkor tud ledől-ni ez a fal, ha feladjuk saját uralmunkat és átengedjük éle-tünk 
irányítását Jézusnak. 

A hitetlenség egy további börtönőr.  Sokszor beszélek az embereknek arról, mit 
mond Isten Igéje arról, hogyan szabadulhatnak meg és mi okozhatta a 
megkötözöttségüket. Annak ellenére, hogy Isten Igéje nagyon egyértelmű, mégsem 
hiszik el azt. Azt hiszik el, amit a világ és a sátán mond nekik. Ha egyáltalán eljutnak 
odáig, hogy mit is mond Isten, nem fogják elhinni. Sokan megszerették azt az utat, 
ami jónak tűnik számukra. A hitetlenség meg fogja gátolni a hitedet, hogy bízni tudj 
Istenben. A hitetlenség egyszerűen egy gyümölcse annak, hogy már elhittél egy 
hazugságot, ami egy igazság álruhájába bújt. Mindaddig, míg elhiszed azt a 
hazugságot, hitetlenséget fog létrehozni benned és képtelen leszel elhinni azt, amit 
Isten Igéje mond, ami pedig az az igazság, ami szabaddá tehet téged. El kell bánnod a 
hitetlen-séggel. El kell bánnod a problémád gyökerével, ami egy olyan hazugság, amit 
elhittél, és meg kell tagadnod azt. Ez az egyetlen mód, hogy megszabadulj a 
hitetlenségtől. Ellenkező esetben a hitetlenség egy olyan börtönőr lesz, ami állandóan 
le fog állítani, amikor megpróbálod elhagyni a sátán börtönét.  

Emlékezz vissza arra, hogy egyedül a bűnöd választ-hat el téged Istentől. A 
sátán létrehozza a bűn falát, hogy bebörtönözzön téged. Egyedül a megtérés tudja 
lerombolni a bűn falát, de először be kell azonosítani a bűnt. 

 
 

6. Fejezet 
 

Arra utaló jelek, hogy börtönben vagy 
 
 
Elmondtam több dolgot is abban a reményben, hogy elkezded felismerni a sátán 

börtöneit, amelyek rabságban tartják Isten gyermekeit. A sátán olyan mértékben tette 
kényelmessé és a külsőségeket tekintve elfogadhatóvá az “intézményeit” az emberek 
számára (ezt fejezi ki az “aranyozott” szó), hogy nem jönnek rá, ezek tulajdonképpen 
börtönök. Ezért sok hívő nem is vágyik arra, hogy elhagyja azokat. Ezek kényelmes 
helyek a test számára és inkább ott maradnak, mintsem harcoljanak azért, hogy 
kimeneküljenek onnan és kint is maradjanak. Arra várnak, hogy az Úr visszajöjjön és 
megszabadítsa őket. 

Valódi becsapás azt gondolni, hogy az Úrnak kedves ez a magatartás, vagy hogy 
minden rendben lesz közted és az Úr között, amikor visszajön. Nagyon veszélyes 
dolog megadni magunkat az ellenségnek, és nem tenni semmi erőfeszítést annak 
érdekében, hogy kimeneküljünk a börtönéből. “Hadifogolyként” alapvető 
kötelességünk, hogy minden lehetséges erőfeszítést megtegyünk az ellenségtől való 
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kiszabadulás érdekében. Útálatos dolog belenyugodni a rabságba. Ez olyan, mintha 
nem akarnánk harcolni egy háborúban.  

Azért imádkozom, hogy ennél a pontnál kezdd el meg-érezni a szívem 
indíttatását és szándékát az e könyvben leírtakkal kapcsolatban. Az Úr azt várja el 
tőlem, hogy lefektessem ezeket az igazságokat annyira egyszerűen és világosan, 
amennyira csak lehetséges, hogy a lehető legjobb ismeretekkel rendelkezhess 
önmagad átvizsgálásához, hogy meg tudd állapítani; úgy élsz-e, ahogy kellene. 
Miután láthatatlan börtönökről beszélek, ezért nagyon nehéz egy átlagos ember 
számára megérteni és meglátni a rabság valóságosságát. 

Ez különösen akkor igaz, ha testi (érzéki) keresztény vagy. A testi (természetes) 
értelem képtelen megérteni Isten dolgait (1 Korinthus 2:14). A Biblia is beszél róla, 
hogy azok a dolgok, amelyeket nem látsz, sokkal állandóbbak annál, mint amiket látsz 
(2 Korinthus 4:18). Minden dolog, amit látsz, ideiglenes és el fog múlni. A láthatatlan 
királyság az, ami örökkévaló és állandó. Annak ellenére, hogy a szellemi birodalom 
láthatatlan, ez nem azt jelenti, hogy kevésbé valóságos. Sőt, a fogság sokkal erősebb, 
mint a fizikai falak és rácsok esetében.   

Ha fogoly vagy az életed bármelyik területén, vannak jelek, amelyek 
megmutatják, hogy börtönben vagy. Jól érzékelhető különbség van egy olyan 
személy, akiben a sátánnak nincs semmi köteléke és egy olyan személy között, aki a 
sátán foglya. Óriási a különbség a két ember életében lévő gyümölcsök között. 
Mutatni fogok nektek számos jelet, amik arra utalnak, hogy valamilyen módon a sátán 
foglya vagy. Meg tudod vizsgálni magad, hogy megállapíthasd, hogy ezen jelek 
bármelyike ott van-e az életedben. 

 
1. Nehéznek találod, hogy időt tölts egyedül az Úrral. 

Ha nehéznek találod, hogy egyedül legyél az Úrral, ez az egyik jele annak, hogy 
a sátán foglya vagy. Nem egyez-tethető össze Isten akaratával, hogy Tőle elválasztva 
élj. Isten azt akarja, hogy időt töltsél vele. A szellemi embered, aki elkötelezte magát 
Krisztus felé, szintén azt akarja, hogy időt töltsél Istennel. Csak két forrása lehet 
annak, ami megakadályoz abban, hogy időt tölts Istennel: az érzéki tested (testi 
embered) vagy a sátán. Ezért, ha nem töltesz időt egyedül az Úrral, akkor ebben téged 
vagy a saját (érzéki) tested, vagy a sátán akadályoz meg. Akármelyik is működik, 
megkötözöttségben és rabságban vagy. A szellemi embered nem képes megtenni azt, 
amit szeretne. Hasonló vagy ahhoz, amilyen Pál volt a Róma 7. részében. 

 
2. Nehéznek találod az Istennek való engedel-mességet. 

Amikor egy Isten után vágyakozó szíved van, és a tested nem tud visszahúzni, 
akkor a sátán nem tud hozzád férni. Egy olyan személy, aki Szellemben van, 
egyáltalán nem találja nehéznek az Istennek való engedelmességet. Egy olyan 
személy, aki szabad arra, hogy az Úr szolgája legyen, szeret engedelmeskedni 
Istennek.  János 14:15 azt mondja nekünk, hogy ha szereted az Urat, akkor meg fogod 
tartani a parancsolatait. Ha szereted Istent és a sátán nem tud megakadályozni abban, 
hogy szeresd Őt, akkor rájössz, hogy úgy tudod megmutatni Istennek a szeretetedet, 
hogy engedelmeskedsz neki. Miért találnád hát nehéznek azt, hogy engedelemeskedj 
neki? Az egyedüli dolog, ami nehézzé teszi számodra, hogy engedelmeskedj Istennek, 
az (érzéki) tested vagy a sátán, aki hozzáfér az életedhez és megakadályoz, amikor 
megpróbálsz engedelmeskedni Istennek. Ha akármelyik a kettő közül hatással van rád 
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és képes megakadályozni téged az Istennek való engedelmességben, az biztos jele 
annak, hogy fogságban tart téged a sátán az életed valamelyik területén. 

 
3. Nem vágysz a Biblia olvasására. 

A szellemi emberedet Isten Igéjével kell táplálni vagy közvetlenül a Bibliából, 
vagy a Szellem által. A szellemi embered szereti olvasni a Bibliát. Ez az élet forrása a 
krisztusi természeted számára. Egyetlen könyv sem képvi-selhet számodra nagyobb 
értéket a földön, mint a Biblia. Ez egy olyan forrás, ami inspirál, bátorít, bölcsességet 
és veze-tést ad. Ennek kellene a legnagyobb értékű vagyontárgynak lenni a házadban. 

Ha nem olvasod élvezettel a Bibliát, vagy nem vagy képes olvasás közben 
megérteni azt, akkor probléma van. Pontosan ezek miatt sok ember nem olvassa a 
Bibliát. Azért nem értik az Igét, mert a természetes értelem nem képes megérteni Isten 
dolgait (1 Korinthus 2:14). Az Ige a Szent Szellem ihletésére jött létre és csak 
szellemi módon lehet megérteni azt. A Biblia azt mondja, hogy egyetlen írás sem 
született valamiféle emberi magyarázatból (2 Péter 1:20). A Bibliát olyan emberek 
írták, akiket a Szent Szellem ihletett (2 Péter 1:21). Isten Szelleme a Biblia szerzője és 
Ő az egyetlen, aki képes helyesen értelmezni azt. Ha nem vagy Vele közösségben, ha 
nincs hozzáférésed az Ő Szelleméhez, és ha nem keresed Őt a Biblia helyes 
megértéséért, akkor csak össze fogsz zavarodni. Ha ez igaz, akkor ez azt mutatja, 
hogy a sátán az érzéki tested által fogságban tart téged, és lényeges dolog, hogy amit 
Krisztus természete benned meg szeretne tenni, azt nem vagy képes megcselekedni. 

 
4. Nincs örömöd. 

A Biblia azt mondja, hogy az Úr jelenlétében teljes öröm van (Zsoltár 16:11). 
Ha Isten gyermeke vagy, a benned lévő Szent Szellem az Atya jelenlétében akar élni 
és időzni. Neked a szőlőtőkén kell maradnod, különben nem teremhetsz gyümölcsöt 
(János 15:4). Jézus a szőlőtőke és mi a szőlővesszők. Az Atya a szőlősgazda, aki 
gondját viseli a kertnek. A szőlőtőkén maradás azt jelenti, hogy az Úr jelenlétében 
időzöm. Az Ő jelenlétében öröm van! Egyetlen dolog van, ami elválaszt téged 
Istentől: a bűnöd. Ha nincs örömöd, akkor nem vagy a szőlőtőkén. Nem vagy Isten 
jelenlétében, mert valami megakadályoz téged ebben. Ez az akadály a börtönfal 
láthatatlan lánca, amire a bűnöd adott felhatalmazást. 

 
5. Nincs békességed. 

Mindenki békességet szeretne, de ez mégis egy na-gyon törékeny dolognak 
látszik. A világ békessége addig van jelen, amíg a dolgok békések körülötted. Isten 
olyan békességet ad nekünk, ami minden értelmet felülhalad (Fil. 4:6-8). Isten 
békessége meg fogja őrizni a szívedet és az gondolataidat Jézus Krisztusban.  Ez a 
fajta békesség neked, mint Isten gyermekének az örökséged része. Isten ezt neked 
akarja adni! Ha megpróbálod birtokba benni ezt az ígéretet, de nem vagy képes rá, 
akkor valami megakadályozott abban, hogy elnyerd és megtartsd azt. Az akadály a 
börtön fala, amit a sátán felhasznál arra, hogy megkötözzön téged. 

 
6. Nem örülsz olyan keresztények társaságának, akik rajonganak az Úrral való 

járásukban. 
Ez egy nagyon általános probléma az egész világon. Amikor valaki szerelmes 

lesz az Úrba, csak arról akar beszélni. Sok keresztény számára zavaróak az ilyen 
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személyek és kellemetlen a társaságuk. Ezért támadni fogják és “fanatikusoknak” 
nevezik őket. (Egy jó meghatározása egy ilyen fajta fanatikusságnak: valaki közelebb 
van az Úrhoz, mint te.) Sok ember azért nem akarja, hogy rajongó keresztények 
vegyék körül, mert a bizonyságaik megítélik azokat, akik nem rendelkeznek ezzel a 
fajta kapcsolattal Istennel. Arra emlékeztetik őket, milyennek kellene lenniük, de nem 
olyanok. Ha nem élvezed az olyan keresztények társaságát, akik rajonganak az Úrral 
való járásukban, az egyszerűen azért van, mert te nem rajongasz az Úrral való 
járásodban. Ha nem rajongasz az Istennel való járásodban, az azért van, mert nem 
élvezed azt a szabadságot, ami rendelkezésedre áll és annak a hasznát, hogy Isten 
gyerme-ke vagy. Ez egy másik jele annak, hogy a sátán valamilyen módon 
megkötözött téged. 

 
7. Nem vagy rámenős és eredményes Isten keresésében olyan dolgokra 

vonatkozó kijelentésekért, amikben változnod kell. 
Ha Isten iránt vágyakozó szíved van és valóban szabad vagy arra, hogy az Úr 

szolgája légy, rámenősen keresed és eredményesen meg is találod azokat a területeket, 
amelyeknek meg kell változnia benned. Ha valóban fel akarsz növekedni és eljutni a 
Krisztusban való teljes érettségre, fel kell ismerned, hogy vannak-e benned dolgok, 
amik nem krisztusiak. Ezeket a dolgokat azonosítani kell és bűnbánat által el kell 
távolítani az életedből. Ha egy krisztusi dolog még nincs meg benned, hit által meg 
kell kapnod, hogy a megfelelő változás bekövetkezhessen. Ha nem változol el egyre 
jobban és jobban a Krisztushoz való hasonlatosságra, annak oka kell, hogy legyen. 
Miért nem keresed Istent? Valami akadályoz téged megtenni azokat, amelyeknek 
normálisnak kellene lennie Isten gyermeke számára. Minden kereszténynek 
rámenősen kellene keresnie Istent és megtalálni azokat a válaszokat, hogy mit és 
hogyan kell megváltoztatnia az életében. Ha ez nem normális dolog számodra, akkor 
annak valamilyen oka van.   

 
8. Nem tudsz örülni bűneid napvilágra kerülésének. 

Ha valóban hasonlítani akarsz Krisztusra, akkor el kell távolítani a bűnt az 
életedből. Az egyetlen lehetőség számodra, hogy szellemileg növekedhess, hogy a 
növekedés akadályai (bűnök vagy tudatlanság) napvilágra kerüljenek, és azok 
bűnbánat által eltávolíthatók legyenek. Az igazság hit általi kijelentése az egyetlen 
mód a szellemi növekedésre. Ha elhiszed, hogy az Isten szerinti növekedésnek ez a 
folyamata és ez szükséges az éretté válásodhoz, akkor örülnöd kellene minden 
esetben, amikor a bűneid napvilágra kerülnek. Keresned kellene Istent, jelentse ki 
neked, milyen bűnök vannak az életedben, hogy megfelelően foglalkozhass velük. Ha 
nem teszed ezt, ez egy másik jele annak, hogy meg vagy kötözve. 

 
9. Nincsenek jelek az életedben, amelyek szerint folyamatos növekszel az 

Úrban. 
Ha szabad vagy megtenni azt, amire Isten hívott el téged, akkor neked állandóan 

és folyamatosan növekedned kellene az Úrban. Következetesen kijelentéseket kellene 
kapnod az életedre, mert folyamatosan keresed Istent ezekért a kijelentésekért. Ezek a 
kijelentések le fogják leplezni a tudatlanságot, a bűnt és a sátán munkáját az 
életedben. Meg fogják mutatni azt is, hogyan munkálkodik Isten. Ezen a 
kinyilatkoztatási folyamaton keresztül örömteli módon, egyenletesen fogsz növekedni 
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az Úrban, és lesznek jelek, amik ezt igazolják. A régi dolgok elmúlnak, és minden 
dolog újjá lesz (2 Korinthus 5:17). Krisztus természetére fogsz elváltozni. Látni 
fogod, ahogyan a Galata 5:22-23-ban említett gyümölcsök megnyilvánulnak az 
életedben. Egyre több győzelmed aratsz a sátán és a világ dolgai fölött. Elkezded 
megtapasztalni az Isten - és nem az evilág - királyságában való járás örömét. 
Gyönyörűséget és örömöt fogsz találni azokkal a testvérekkel együtt, akik hasonlóan 
gondolkodnak. 

 
10. Inkább a világ dolgait évezed, mint Isten dolgait. 

Ha a sátán függővé tett téged a világ dolgaival kapcsolatban és azok a dolgok 
megkötöznek és rabul ejtenek téged, akkor jobban fogod élvezni azokat, mint Isten 
dolgait. Élvezed, amit megszerzel és kipróbálsz, attól függetlenül, hogy az jó, vagy 
rossz számodra. Ha függőség-ben vagy a világ dolgait illetően, ez annak a jele, hogy 
fogoly vagy. Ha megízleled Isten tiszta dolgait és ez az, amiben örömödet leled és 
keresed azt, ez annak a jele, hogy szabad vagy. Amikor a világ dolgait élvezed és azok 
után vágya-kozol, az egyértelmű jele annak, hogy megkötözött vagy. 

 
Csak felsoroltam néhány dolgot, amik jelzik a sátán börtöne láthatatlan falainak 

jelenlétét. Ha valóban meg akarod vizsgálni magad, és rá akarsz jönni, hogy vajon 
fogoly vagy-e vagy sem, akkor kérdezd meg magadtól a következőt: "Melyek azok a 
parancsolatok, amikről Isten világosan beszélt nekem az Ő igéjén keresztül, amiknek 
nem engedelmeskedtem? Melyek azok a parancsolatok, amikről Isten beszélt hozzám 
Szelleme által, amiknek nem engedel-meskedtem?" Ha vannak területek az 
életedben, ahol engedetlenségben vagy Isten felé, az egy világos jele annak, hogy 
az ellenség foglya vagy. Az Ige azt mondja neked, hogy vizsgáld meg magad, vajon 
hitben vagy-e          (2 Korinthus 13:5). Használd ezt a felsorolást arra, hogy 
ellenőrizd magad, és kezdd el megvizsgálni az életed. Amikor a megtérést keresed, 
Isten további területeket is fog mutatni neked, ahol a sátán bebörtönzött téged. 

 
 

7. fejezet 
 

Bebörtönzöttségből származó veszteségek 
 
 
Amikor valakit börtönbe zárnak, elveszíti a szabadságát, hogy bármit 

megtegyen, ami a börtönnek a határain kívül van. A következőkben beszélek néhány 
veszteségről, amivel számolnod kell, ha a sátán vagy a testi ember bebörtönözött.   

 
1. Elveszíted a közösséget Istennel, ami az örök élet. 

Jézus azt mondja a János 10:27-ben, "Az én juhaim hallják az én szómat és 
követnek engem: és örök életet adok nekik."  Isten minden gyermekének megadta az 
örök élet ajándékát. A János 17:3-ban Jézus leírja az örök életet. Az örök élet az, hogy 
valóban megismerjük az egyedül igaz Istent és Jézus Krisztust, akit Ő elküldött.  Jézus 
kifizette ezért az árat a kereszten, ezért kiváltságunk van az Isten jelenlétébe való 
bemenetelre, hogy benne is maradjunk, és hogy megismerhessük az Atyát és a Fiút 
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egy nagyon személyes, bensőséges módon.  
Az egyetlen dolog, ami megakadályoz téged abban, hogy megkapd ezt az 

örökséget, az Istennek és az Ő Igéjének való engedetlenség, ami bűn. A bűn mindig 
elválaszt téged Istentől. Azzal kapcsolatos tudatlanságod, hogy rendelkezel ezzel az 
ajándékkal, szintén megakadályoz téged abban, hogy megkapd, és így távol maradsz 
az Istennel való közös-ségtől. A sátán fel fogja használni a bűnt, a rossz szokásokat, a 
hitetlenséget és a büszkeséget, hogy elválasszon téged Istentől és kizárjon abból, hogy 
megkapd az örök élet ajándékát. Pedig ez a te örökséged.  Miért mondanál le róla? 
Hidd el nekem, megéri harcolni érte és megtartani azt. 

 
2. Elveszted azt, hogy tisztességre méltó edény lehess. 

Isten világosan mondja az Igéjében, hogy minden nagy házban vannak 
tisztességre méltó és tisztességtelen edények. Néhány szolgaságra és néhány nemes 
használatra való. Isten azt mondta, hogy ha megtisztítod magad a test dolgaitól és 
megsanyargatod a testi természeted, tisztessé-ges edény leszel, ami alkalmas a Mester 
használatára           (2 Timótheus 2:20-21). A Biblia a test sok gyümölcsét sorolja fel, 
így meg tudod vizsgálni a saját életed. Isten akarata minden gyermeke számára, hogy 
tisztességre méltó edény legyen. Ha megengeded, hogy a bűn és a test kívánsá-gai 
elválasszanak Istentől és ezek által a sátán bebörtönöz-zön, elveszíted azt a 
lehetőséget, hogy tisztességre méltó edény legyél. 

 
3. Elveszíted a földi küldetésed betöltésének lehető-ségét.  

Minden ember úgy születik erre a földre, hogy Istennek meghatározott célja van 
vele, és meg is kapja a lehetőséget, hogy betöltse azt. Isten gyermekeként, mind-
annyian nagy elhívással rendelkezünk az életünkre vonat-kozóan. Mindannyian arra 
vagyunk elhívva, hogy olyanok legyünk, mint a mi Urunk és Megmentőnk Jézus 
Krisztus. Rendelkezésünkre állnak a mennyből kapott szolgálati ajándékok, hogy 
felkészítsenek és tökéletesítsenek bennünket, hogy felnövekedjünk a ránk bízott 
szolgálat munkájának elvégzésére. Fel tudunk növekedni a Krisztus teljességével 
ékeskedő érett korra (Efézus 4:13).  

Istennek van egy terve számodra, aminek betöltésére Isten elhelyezett a földön. 
Egyedül Jézus ismeri ennek a tervnek a részleteit. Ő a hited felépítője, Neki van meg a 
részletes terv. Ő a hited elkezdője és bevégzője (Zsidó 12:2). Annak érdekében, hogy 
meg tudja valósítani a célját benned, Benne kell maradnod. Meg kell engedned, hogy 
Úr legyen az életedben és irányítsa az életedet. Ha a sátán bebörtönöz és fogságban 
tart a testi kívánságaid és bűneid miatt, akkor nem tudsz Krisztusban maradni. Ezért 
nem leszel képes világos vezetést kapni Istentől vagy nem kapod meg azt támogatást, 
amely által betöltheted Isten akaratát. A börtön miatt fel kell adnod azt. Úgy éled le az 
egész életed és hagyod el ezt a földet, hogy nem tudtad betölteni Isten szerinti 
küldetésed. Ez egy nagy ár azért, hogy megengeded magadnak, hogy rabságban 
legyél. A veszteség csak növekedni fog, ha továbbra is börtönben maradsz. 

 
4. Sok mindent elveszítesz az örökségedből. 

Örökségünk nagy része elérhető számunkra, amíg itt vagyunk ezen a földön. 
Isten ígéreteinek mindegyike "igenné” lett, de csak Krisztusban elérhető számunkra         
(2 Korinthus 1:20). Nem lehetsz Krisztusban, ha a test, a bűn vagy a sátán börtönében 
vagy. Így sok mindent elveszítesz az örökségedből. Amikor börtönben vagy, az 
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örökségednek csak egy minimális részéhez juthatsz hozzá Isten kegyelme és szeretete 
által. Ez az életben maradásodhoz elegendő csupán. A sátán tolvaj és hazug. Azért 
jött, hogy ellopja az örökségedet. Tudatában van, hogy nagy és értékes ígéretek 
örököse vagy. Tudja azt is, milyen feltételekkel kaphatod meg az örökségedet. Ezért 
próbál megkötözni téged, hogy ne tudj megfelelni a feltételeknek, mert akkor nem 
kaphatod meg a teljes örökséged.   

 
5. Elveszíted a békességed és az örömöd. 

A békesség és az öröm szintén része az örökségednek. Amikor szabad vagy a 
bűntől, az nem adhat neked szabadságot arra, hogy a saját életed ura legyél. Ez arra ad 
szabadságot, hogy az Úr szolgája legyél. Amikor szabad vagy a sátántól, akkor szabad 
vagy szolgálni Istent. Ha Istent szolgálod és teljesen megmaradsz Őbenne, a 
jelenlétében időzöl, akkor az Ő öröme betölt téged és másokra is kiárad. Rendelkezni 
fogsz Isten minden értelmet meghaladó békességével is. Ez része az örökségednek, de 
ha megengeded, hogy bebörtönzött legyél, Isten békessége és öröme nem fog 
rendelkezésedre állni. 

 
6. Elveszíted Isten királyságát MOST. 

Az Egészséges tanítás című könyvemben, amit ez előtt írtam, foglalkozom azzal, 
hogy a sátán hogyan hamisította meg a tanításainkat, sőt a tanulási módszereinket is. 
Van abban a könyvben egy fejezet, ami „Isten királysága most” címet viseli. Egy 
valóságos királyság fog eljönni és lehetőségünk lesz Krisztussal uralkodni ezer éven 
keresztül ezen a földön. Most van a felkészítés ideje. Jézus is megmondta, ha van 
fületek a hallásra, fel fogjátok ismerni, hogy Isten királysága már most itt van. Ez a 
Szellem által jön el erőben, ami már benned és körülötted van (Lukács 17:21). Ő azt 
mondja, hogy a királyság nem evés és nem ivás, hanem igazság, békesség és a Szent 
Szellemben való öröm (Róma 14:17).  A béke és az öröm, amiről beszéltem, a 
mostani életünkben része a királyságnak. Az igazságosság és az Istennel való helyes 
közösség a mostani életünkben szintén része a királyságnak.   

Mindaddig, amíg meg vagy kötözve, és fogoly vagy a test kívánsága és a bűn 
miatt, nem élhetsz Isten királyságában. A sátánnak nincs helye Istenben vagy az Ő 
királyságában, és nem engedheted meg a sátánnak, hogy helye legyen az életedben, ha 
a királyságban akarsz maradni. Ha testben maradsz, elveszíted a királyságban való 
életet, ami már most rendelkezésre áll.  

 
7. A probléma részévé válsz, ahelyett, hogy a megoldás része lennél. 

Sok probléma van Krisztus Testében. Keressük Istent kijelentésekért és 
vezetésért, hogyan foglalkozzunk ezekkel a problémákkal. Istennél keressük a 
válaszokat. Olyan edények vagyunk, akiket Isten használni akar ezen a földön a 
problémák megoldására. Az Ő gyermekeiként az az elhívásunk, hogy része legyünk a 
megoldásnak.  

Ha bebörtönzött téged a sátán, akkor nem vagy alkalmas edény arra, hogy a 
Mester használni tudjon téged. Inkább a probléma, mint a megoldás részévé válsz. Ez 
az ára a bebörtönzöttségednek. Isten terve az volt, hogy része legyél a megoldásnak, 
de engedted magad bebörtönözni, így a probléma részévé váltál. 

Isten eltervezett egy munkát a számodra, hogy a megoldás részeként elvégezd 
azt. Ha az a munka megfelelő módon elvégzésre kerül, és kiállja Isten próbáját, 
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örökkévaló jutalmat szerez. Ha  azonban nem vagy elérhető vagy felkészült a munka 
elvégzésére, mert fogoly vagy, akkor elveszíted a jutalmadat. A sátán egy tolvaj. 
Minden perc, amit az ő fogságában töltesz, veszteséged okoz neked az 
örökkévalóságban. 

 
A fenti nagyon rövid lista semmiképpen sem teljes. Törekszem rá, hogy 

mindegyik fejezet tömör legyen, amennyire csak lehetséges. Amikor ezeket olvasod, 
keresned kell Istent és kijelentést kérni, hogy milyen további veszteségeid lehetnek a 
sátán bebörtönzése miatt. Talán nem vagy képes meglátni a veszteségeket, de ha 
megalázod magad, mert szabaddá akarsz válni és megkérdezed Istent, hogy valójában 
mi az ára a megkötözöttségednek, Isten fel fogja nyitni a szemedet. Kérdd az Urat, 
hogy mutassa meg azokat a területeket, amikről nem is gondolod, hogy börtönben 
vagy, vagy azokat a területeket, ahol problémád van. Ha alázatos magatar-tással 
valóban elkezded keresni a válaszokat, meg fogod találni azokat. Ha kijelentésért 
kopogtatsz az ajtón, Isten megnyitja azt (Máté 7:7). Olyan mértékben fogsz hasznos 
válaszokat kapni, amilyen mértékben hajlandó vagy odaszánni magad és lépéseket 
tenni. Vizsgáld meg magad teljesen az Úr előtt, semmi ne maradjon ki.  

Az Úrnak nem az az akarata, hogy ez egy terjedelmes könyv legyen, amin egy 
örökkévalóságig tart átrágni magad. Isten meg akarja nyitni az értelmedet, hogy a 
gondolataid egy meghatározott irányba haladjanak. Ez és a korábbi fejezet kibővíthető 
és személyesen rád szabható az Úr által. 

 
 

8. Fejezet 
 

Akarsz szabad lenni? 
 
 
Ezt a kérdést meg kell válaszolnod. Akarsz szabad lenni? Mindenekelőtt fel 

kell ismerned, hogy azért vagy fogoly, mert rossz döntéseket hoztál. Néhány 
döntésed talán tudatos volt, és lehetnek olyanok is, amiket nem tudatosan hoztál. A 
sátán nem törődik azzal, hogy melyik csapda működik, amíg kelepcébe tud csalni 
téged. Akár önként, akár önkéntelenül, de a foglyává válsz, ha nem figyelsz. 

Döntened kell, hogy szabad akarsz lenni vagy sem. Mielőtt dönteni tudnál, 
hogy szabad akarsz lenni, fel kell vállalnod a felelősséget a megkötözöttségedért. 
Egy jellemző trükkje a sátánnak, hogy mindenki mást hibáztatsz amiatt, hogy 
börtönben vagy, és ezért azt gondolod, hogy nincs mód a szabadulásra csak akkor, ha 
azok, akik bebörtönöztek, változtatnak a tetteiken. Ez a hozzáállás kiveszi a kezedből 
a szabaddá válásod lehetőségét. Ez a gondolkozás a sátán csapdája. 

Másik tipikus csapda annak tagadása, hogy egyáltalán börtönben vagy. Ezért 
mondok el különböző példákat, hogy egyértelműen meg tudd vizsgálni az életed, 
hogy börtönben vagy-e vagy nem. Fel kell fedezned, hogy fogoly lettél és hogy a 
sátán ellenőrzést gyakorol az életed fölött, megaka-dályozva téged, hogy azzá válj, 
amivé Isten akarja.   

 
Amint rájössz, hogy meg vagy kötözve és a sátán rabságban tart, akkor el kell 
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fogadnod azt a tényt, hogy a rossz döntéseid miatt vagy börtönben. Ide tartoznak azok 
a döntések is, amelyeket még akkor hoztál, amikor nem ismerted a sátán módszereit, 
vagy meg voltál tévesztve és olyan úton jártál, ami jónak látszott, de ezek mégis 
megkötözöttséget okoztak neked. A tudatlanságod nem ment fel téged.   

Az Ige azt mondja nekünk, hogy nem kell, hogy tudatlanok legyünk a sátán 
módszereit illetően (2 Korinthus 2:11). Isten nem akarja, hogy tudatlanok legyünk. Ha 
úgy döntöttünk, hogy tudatlanok leszünk, mert nem akarunk tanulni, hogy 
kipróbáltként mutassuk magunkat, aki helyesen hasogatja Isten Igéjét, akkor senkinek 
sem tehetünk szemrehányást, egyedül magunknak (2 Timótheus 2:15). Viselnünk kell 
a felelősséget. 

A pozitív oldala annak, hogy felvállalod a felelősséget a rossz döntéshozatalok 
miatt az, hogy van hatalmad megtérni a rossz döntésekből. Akár beismered, akár nem, 
a rossz döntések meghozatala bűn. Ha megvallod a bűneidet, Ő hűséges és valóban 
megbocsájtja azokat és megtisztít minden hamisságtól (1 János 1:9). Van hatalmad 
megtérni a bűneidből, amint felismered, hogy felelős vagy a megkötözöttségedért. 
Mint örökösnek és Isten gyerme-kének hatalmad van arra, hogy jó döntéseket hozz. 
Ha jó döntést hozol, Isten felhatalmazza az Ő Szellemét és az angyalait, hogy 
támogassanak téged annak végrehajtásában és teljesítésében, amit elhatároztál a 
szívedben, hogy megteszel. Ez nagyon fontos. Először el kell döntened a 
szabadságod érdekében azt, hogy szabad akarsz lenni. 

Ebben a tanításban elsősorban az “aranyozott” börtönről beszélek. Ezért tette fel 
az Úr a kérdést: "Akarsz szabad lenni?" Ha fogoly vagy a tested kívánsága miatt, és 
fehérre meszelted azt a bizonyos sírt, hogy kívülről jól nézzen ki, akkor 
tulajdonképpen “bearanyoztad” az életed, még akkor is, ha a szívedben tudod, hogy 
engedtél a test kívánságának és azt kerested, hogyan elégítsd ki a vágyait. 

Ugyanezt a hozzáállást érzékelheted a gyülekeze-tedben. Külsőleg mindenki 
jónak tűnhet, de nagyon testi indítékokkal és vágyakkal rendelkeznek. Ha kényelmes 
és elnéző vagy ezekkel, mentegeted magad, talán nem is akarsz szabad lenni. Ez a te 
döntésed. Ez az ok, ami miatt a bebörtönzöttségből származó veszteségekről szóló 
fejezetet bevettem ebbe a könyvbe. Ha nem elegendők a felsorolt veszteségek ahhoz, 
hogy meggyőzzenek téged, hogy ki akarj menekülni a rabságodból, akkor vissza kell 
menned a 7. fejezethez és még alaposabban áttanulmányozni azt. Ha világosan látod a 
veszteségeket, meg fogod látni, milyen bolondot tud csinálni a sátán azokból, akiket 
foglyul ejtett. Amikor rájössz, hogy milyen sokat ellopott tőled és milyen sok 
szabadságot feladtál, törekedni fogsz rá, hogy szabad legyél. Ha meg akarsz 
szabadulni, akkor folytathatjuk. Ha nem, akkor vissza kell menned az előző 
fejezetekhez. 

 
9. Fejezet 

 

Hogyan szabadulhatok ki? 
 
 
A sátán börtönéből való kiszabadulás egy döntéssel kezdődik. Mielőtt meg tudsz 

hozni egy helyes döntést, meg kell győződnöd arról, hogy fogoly vagy. El kell hinned, 
hogy rossz számodra, ha fogoly maradsz. Ez a sátáni tevékeny-ségek, a testi 
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kívánságod és a bűnöd eredménye. Ha egyszer felfedezted, hogy fogoly vagy, hoznod 
kell egy döntést, hogy nem akarsz tovább fogoly maradni.   

Az első dolog, amit meg kell tenned, hogy megalázod magad Isten hatalmas 
keze alatt. Meg kell bánnod mindenféle bűnt, amikor tudatosan engedtél a testi 
kívánságoknak, és ez által a sátánnak engedelmeskedtél. Meg kell bánnod, hogy 
bármilyen módon beengedted a sátánt az életedbe. Tagadj meg mindent, ami által a 
sátán hozzáférhet az életedhez és kérd Istent, hogy bocsásson meg neked és tisztítson 
meg minden hamisságtól. A döntésed eredménye egy ilyen imához vezet: "Istenem! 
Szabad akarok lenni a testi vágyaimtól. Szabad akarok lenni a sátántól. Szabad akarok 
lenni, hogy a szolgád lehessek, Uram."  

El kell döntened, hogy letérsz arról az útról, amin korábban jártál és megkeresed 
a szoros kaput és a keskeny utat. El kell fogadnod Jézus Krisztust, mint az életed 
valóságos Urát.  Soha nem fogsz kijönni a börtönből és soha nem leszel szabad Istent 
szolgálni, ha nem fogadod el az életedben Jézus uralmát. Ezt a döntést meg kell hozni. 
Akarnod kell szabadnak lenni. Emlékezz arra, hogy ezt a döntést a szívedből kell 
meghozni. Istent nem hatja meg az, amit az elmédből mondasz. Nem tudod becsapni 
Istent, mert ismeri minden gondolatodat és a szíved minden szándékát. Világosan 
látnod kell a haragot, amiért megengedted a sátánnak, hogy irányítsa az életedet, és a 
veszteséget, amit ez okozott neked. Szívbeli döntést kell meghoznod. 

  Elmondod ezt az imát?  "Istenem, csak neked fogok szolgálni. Megtagadom, 
hogy a test kívánságainak szolgáljak. Megtagadom, hogy tovább szolgáljam a sátánt. 
Istenem, neked akarok szolgálni." Amikor a szíved bűnbánattal fordul Isten felé, kitárt 
karokkal fog várni téged. Az Ő szeretete, kegyelme és irgalma által a falak le fognak 
omlani. A láncok le fognak hullni és az Ő védő karjainak menedékébe tudsz menni. 
Maradj alázatos és keresd a vezetését. Amikor a szívedhez beszél, engedelmeskedj 
azonnal, mert szereted. Az a szeretet, amit az engedelmességeddel mutatsz meg, 
többszörösen megtérül neked. Növekedni fogsz a kegyelemben és az Úr ismeretében. 
Minél jobban szereted és bízol Benne, annál jobban megismered Őt. Minél jobban 
megismered, annál könnyebb lesz még jobban bízni Benne. Ez a kulcsa a 
kiszabadulásodnak és a börtönön kívül való tartózkodásodnak. Pál a Galata 5:16-
ban azt mondta, hogy ha Szellemben jársz, akkor nem kell betöltened a test 
kívánságait. A Szellemben való járás semlegesíti a sátán csapdáit, amelyek kelepcébe 
csaltak és a saját tested foglyává tettek téged. 

 
 

10. Fejezet 
 

A szabadság ára 
 
Ha egyszer eldöntötted, hogy valóban szabad akarsz lenni, megbánni a bűneidet 

és elfogadni Jézus Krisztust, mint Uradat, a Biblia azt mondja, hogy számolnod kell a 
költségekkel (Lukács 14:26-33). Meg kell bizonyosodnod róla, hogy képes vagy 
befejezni, amit elkezdtél. Nem szeretném, hogy bárki kiábrándult legyen. Szeretném 
világossá tenni számodra, hogy ára van a börtönből való szabadulásnak. Ez egy olyan 
ár, ami nagyobb annál, mint amit szívesen megfizetsz, mindazonáltal szükséges. Nem 
szabad, hogy tudatlan légy azokkal a változásokkal kapcsolatban, amik be fognak 
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következni az életedben. A sátán a tudatlanságot fogja felhasználni, hogy félelmet 
keltsen benned, ami megakadályozhat téged abban, hogy helyes döntést hozz. Arra 
fog bátorítani téged, hogy ne határozd el magad arra, hogy szabad legyél.   

 
1. A szabadság első ára a saját akaratodról való lemondás. 

Ezt "saját akaratunk"-nak hívjuk, de valójában az a testi vágyaidat és a sátán 
uralkodását jelenti. A sátántól való szabadság ára az lesz, hogy a saját életedet többé 
ne a saját gondolataid és értelmezésed szerint éld. Azért mondom ezt árnak, mert ez 
olyan, amiről le kell mondanod. Nem valami jó dologról van szó. Ez olyasmi, amire a 
tested vágyik és a sátán kísért vele. Nem olyan dolog, ami valóban értékes lenne, 
csupán a tudatlanságod miatt látszik értékesnek számodra. Ha valóban látnád, hogy 
mibe kerül neked a saját akaratodnak való engedelmesség, akkor nem értékelnéd 
semmire. Örömmel megfizetnéd azt, hogy szabad, és így az Úr szolgája légy. 
Mindenről le kell mondanod, hogy Isten gyermeke lehess. Amikor a saját életed ura 
vagy, nagyon be vagy korlátozva. Amikor Jézus az Úr az életedben, akkor a 
menny minden áldása a rendelkezésedre áll, hogy betöltsd a célodat ezen a 
földön. Amikor a magad ura vagy, az álmaid valóra váltásához csak a saját 
képességed áll a rendelkezésedre. Amikor saját akaratod szerint irányítod az életed, 
akkor büszke vagy és Isten ellenáll neked. Sohasem lehetsz sikeres örökkévaló 
dolgokban egy ilyen állapotban.   

A sátán talán segít neked annyira, hogy szerencsésnek tűnj az emberek 
szemében, de ez csak egy rövid ideid tart. Az életünk csak olyan, mint egy pára (Jakab 
4:14). Még ha meg is szerzed e világ gazdagságát, az időd ezen a földön csak egy 
rövid időszak, a megszerzett világi javakat pedig nem viheted magaddal az 
örökkévalóságba. Csak amit az Istennek való engedelmességben és az Ő 
munkájaként cselekedtél az életed során és az életed által fog értéket jelenteni az 
örökkévalóságban, és semmi olyan, amit a saját akaratod szerint cselekedtél. 
Ahhoz, hogy megsza-badulj a sátántól és felszabadulj az Úr szolgálatára, fel kell adni 
a saját uralmadat. 

 
2. A testi emberek elfogadása, beleértve az úgyneve-zett “keresztényeket” és 

barátokat. 
Amint elhagyod azoknak az embereknek a társaságát, akik hozzád hasonlóan 

megkötözöttségben vannak és eldöntöd, hogy kijössz a börtönből, azt fogod 
tapasztalni, hogy ez a döntés sok olyan emberben bűntudatot ébreszt, akiket a 
barátaidnak tekintettél. A döntésed megítéli azokat a hívőket, akik ugyanabban a 
megkötözöttségben vannak, mint amiben te voltál. Sok ember elfogadását fogod 
elveszíteni. Ez olyan ár, amit késznek kell lenned megfizetni. Elutasítanak téged, sőt 
támadni fognak. Számukra ostobá-nak fogsz tűnni. Azzal próbálják mentegetni saját 
lázadásu-kat, hogy azt mondják: elfordultál az Úrtól. Biztosnak kell lenned abban, 
hogy börtönben vagy és szabad akarsz lenni, ezért nem hátrálsz meg azoknak az 
embereknek az elutasítása miatt, akik a barátaid voltak a börtönben. Készülj fel erre, 
vagy fel fogod adni a döntésedet.  

 
3. Készségesnek kell lenned hinni és engedelmes-kedni Jézusnak. 

Talán még soha nem tetted ezt meg az életedben eddig. Dönthetsz úgy, hogy 
bízol és engedelmeskedsz Istennek. Ha meghozod ezt a döntést, a Szent Szellem ereje 
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növekedni fog benned és képessé tesz arra, hogy megtedd azt, amit eldöntöttél. Ez a te 
döntésed. Készségesnek kell lenned, hogy bízzál az Úrban és engedelmeskedj Neki. 
Ez része a költségeknek. A döntés, hogy hiszel és engedelmes-kedsz az Úrnak egyben 
egy döntés arról is, hogy NEM hiszel és nem engedelmeskedsz sem a testi vágyaidnak 
(saját akaratodnak), sem a sátánnak. Engedelmességet fogadsz Istennek és elutasítod a 
testi kívánságoknak és a sátánnak való engedelmességet 

 
4. Késznek kell lenned a harcra. 

A harc nem a testi, hanem a szellemi birodalomban zajlik. Nem testi 
fegyverekkel harcolunk. A tested nem fogja legyőzni saját magát, sem a sátánt. Csak a 
benned lévő Isten Szelleme rendelkezik azzal az erővel, hogy a testedet szolgává 
tegye. Hajlandónak kell lenned harcolni. Isten ki fog képezni és fel fog szerelni téged. 
Segíteni fog téged, de te készséges kell, hogy legyél a harcra. Nem dőlhetsz hátra, és 
nem lehetsz passzív, amikor az ellenség támad. Késznek kell lenned ellenállni neki. A 
Biblia azt mondja, hogy miután mindent elvégeztél, állj meg (Efézus 6:13).  Még ha 
az elején nem is lennél jó harcos, mégis készségesnek kell lenned. Megcselekedve a 
lehető legjobbat, amire képes vagy, állj meg, miközben hiszel és engedelmeskedsz az 
Úrnak. Isten egy páncéllal fog körbevenni és meg fog védeni téged úgy, hogy 
bármilyen helyzetben képes leszel győzni. 

 
5. Isten királyságát kell választanod a sötétség vagy evilág királyságával 

szemben. 
Isten királyságát kell választanod, ami azt jelenti, hogy le kell mondanod a 

sötétség királyságáról és el kell azt hagynod teljesen. El kell, hogy engedd evilág 
királyságát is. Ez magában foglal minden természetes világban működő vágyat. Ezek 
nem lehetnek tovább részei az életednek. Isten királyságának dolgaihoz kell 
ragaszkodnod, nem a világ dolgaihoz. Isten elfogadását kell inkább keresned, mint 
emberekét. 

 
6. Készségesnek kell lenned a változásra 

Ez ennyire egyszerű. Ha kijössz a börtönből és a Mester számára alkalmas 
hasznos, tisztességes edénnyé válsz, sok dolog kell, hogy megváltozzon benned. A 
régi dolgoknak el kell múlniuk és sok dolognak kell megújulnia. Meg kell változnod, 
még ha a természeti embered nem is szeretne változni. Az Úr élvezi azt, amikor egyre 
inkább hasonlóvá válsz Hozzá. Fel kell fedezned, hogy a szellemi birodalomban a 
változás az életed része. Tanulékonynak kell lenned és vágyni a változásra. 

 
7. Keresned kell és el kell fogadnod az igazságot. 

Nem elég befogadni az igazságot. Kell, hogy keresd is az igazságot. Ennek 
nagyon fontosnak kell lennie az életedben. Akarnod kell megismerni az igazságot. Ne 
olyan tanítások után érdeklődj, amelyekre „viszket a füled”. Nem engedheted meg a 
sátánnak, hogy hazugságokat igazság álruhájában tápláljon a szellemedbe. Szükséges 
megtanul-nod, hogyan keresd az igazságot és hogyan kapj arra egy helyes 
megerősítést. 

Az én juhaim hallják az én szómat című első könyvem, amit sok évvel ezelőtt 
írtam megtanítja, hogyan menjünk be Isten jelenlétébe. Ez a könyv megtanítja, hogyan 
tudunk tisztán kommunikálni Istennel és hogyan tudjuk megvizsgálni a kapott 
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kijelentéseket és tanításokat úgy, hogy bizonyosságot szerezzünk, hogy azok 
igazságok vagy hazugságok. Ha nem olvastad még ezt a könyvet és valóban meg 
akarod ismerni, hogyan lehet közösséged Istennel és meg akarod vizsgálni ezt az 
igazságot, akkor szerezz egy ilyen könyvet és tanulmányozd. Az egyetlen 
követelmény, hogy szabad lehess Krisztusban az, hogy tedd késszé magad a tanulásra 
(2 Timótheus 2:15). Ha nincsenek más jó anyagaid, amiket tanulmányozhatsz, korábbi 
könyveim drámai módon tudnak segíteni neked. Segítenek neked megtanulni, hogyan 
öldököld meg a testedet és hogyan járj az igazságban. 

 
A fenti listát Isten tovább bővítheti az életedben. Minél többet felismersz és 

megértesz, annál kevesebb helye lesz a sátánnak próbálkoznia megakadályozni téged. 
A Róma 12:1 elmondja, hogy szánjátok oda a ti testeiteket élő, szent és Istennek 
kedves áldozatul, mint a ti okos tiszteleteteket. Mindenedet odaadod Istennek és Ő 
mindenét odaadja neked. Ez a lehető legjobb csere, ami az életedben egyáltalán 
megtörténhet. Ahhoz, hogy az igazság megfelelő módon hasson az életedre, meg kell 
hallanod, be kell fogadnod, meg kell szeretned azt és engedelmeskedned kell neki. 
 
 

11. Fejezet 
 

A szabadság eredményei 
 
Amint eldöntötted, hogy megfizeted a szabadság árát, most megnézhetsz néhány 

eredményt. Koncentrálj a régi dolgok helyett, amik elmúlnak arra, ami új 
elkövetkezik. Itt van néhány példa. 

 
1. A börtönből való szabadulás egyik eredménye, hogy szabad vagy az Úr 

szolgájának lenni. 
Sok ember egyszerűen azért van a sátán kötelékében, mert nem akar az Úr 

szolgája lenni. Sokan az Istennek való szolgálatot lealacsonyító dolognak tartják. Urak 
akarnak lenni ahelyett, hogy szolgák lennének. Nem értik meg milyen kiváltság, ha 
valaki az Úr szolgája lesz. Jézus azt mondta a tanítványoknak, hogy annak, aki a 
legnagyobb akar lenni a királyságban, meg kell tanulnia mindenki szolgájának lenni 
(Lukács 22:26).  A kulcs az Isten királyságában való nagysághoz a szolgálatra 
való készségünk és képességünk. A Mesterünkhöz, Jézus Krisztushoz kell 
hasonlítanunk. Ő lemondott a dicsőség trónjáról, hogy szolgai formát vegyen fel. Még 
a tanítványai lábát is megmosta. Azt mondta: "Példát adtam nektek, amiképpen én 
cselekedtem veletek, ti is akképpen cselekedjetek” (János 13:15). Hatalmas 
megtiszteltetés az Urat szolgálni. 

A “szolga” szó hallatán hajlamosak vagyunk rá, hogy összefüggésbe hozzuk azt 
a rabszolga szóval vagy valakivel, akinek nem sok értéket vagy fontosságot 
tulajdonítunk. Emlékezzünk arra, hogy Isten útjai nem az emberek útjai. Isten teljesen 
más módon látja a dolgokat, mint mi. Hatalmas megtiszteltetés Istent szolgálni. 
Sokféle módon szolgálhatod őt. 

Az elsődleges elhívásom történetesen az, hogy apostoli szolgálatban 
munkálkodjam. Ebben a szolgálatban szolgálom az Urat. Ha választanom kell, hogy 
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mi a legfontosabb “címem”, azt kell mondanom, hogy szolgálónak lenni a 
legfontosabb. Az apostoli szolgálatban munkálkodni egyszerűen egy mód, hogy 
szolgáljak. Ha túl nagyra tartod magad ahhoz, hogy szolgálj, akkor túl kicsi vagy 
ahhoz, hogy vezess. A készséged a szolgálatra nem csupán Istent dicsőíti meg, hanem 
a te minősítésed is, hogy uralkodj Krisztussal. Mindannyiuknak szabadoknak kell 
lennünk arra, hogy szolgák legyünk.  

A büszkeség, a test, az elme önteltsége és a sátán által okozott hamis 
lelkesedés miatt állunk ellene annak, hogy szolgák legyünk.  

 
2. Bensőséges kapcsolatunk lehet Istennel. 

Az Istennel való bensőséges közösséggel nagyon részletesen foglalkozom Az én 
juhaim hallják az én szómat című könyvemben. Ez a közösség Isten gyermekeként a 
te kiváltságod. Ez a közösség egy bensőséges kapcsolatot jelent az Atyával és a 
Fiúval, amilyen egy férjnek van a feleségével. A bensőséges kapcsolat valakinek a 
szív szerinti megismerését jelenti, mert minőségi időt töltesz vele. A bensőséges 
közösség két szív kétirányú kölcsönös kapcsolatát jelenti. Nem csak te osztod meg a 
szívedet az Atyával és Jézussal, hanem ők is megosztják a szívüket veled. A Biblia 
beszél róla, hogy veled vacsoráznak és kijelentik magukat neked (Jelenések 3:20).   

 
Isten gyermekeként ez az örökségünk része. Ez a sátán hazugságától való 

szabadság egyik eredménye. A bűneink elválasztanak bennünket Istentől és az a fő 
akadálya a bensőséges kapcsolatnak. A bűn láncának össze kell törnie, és akkor 
élvezni tudjuk az Istennel való bensőséges kapcsolatot és közösséget.  

 
3. Békesség és öröm. 

Nehéz megmagyarázni azt a fajta békességet és örömöt, amit Isten ad, ha azt 
még soha nem tapasztaltad meg. Isten békessége meghalad MINDEN értelmet             
(Fil. 4:6-8). Isten békessége azon gyermekeinek elérhető, akik a gondjaikat az Úrra 
vetik. Ők nem aggodalmaskodnak és nem nyugtalankodnak. Bizalmuk az Úrban van 
és nem önmagukban, ezért nekik nem kell aggódniuk semmi felől. Békességük van, 
ami megőrzi a gondolataikat és szívüket még akkor is, amikor körülöttük minden 
rosszra fordul.  

Amikor tudod, hogy engedelmes vagy Istennek, békességben vagy. Ha bízol 
Benne, akkor tudod, hogy minden, amit az életedben tesz, a javadra van.  Semmi 
felől nem kell aggodalmaskodnod. Nagy áldás ezzel a békességgel rendelkezni, 
különösen a próbák között. 

Az öröm egy másik eredménye a sátán bennünket megkötöző hazugságából való 
szabadulásnak.  Isten öröme kimondhatatlan, a dicsősége teljessége (1 Péter 1:8).  Ez 
az Úr jelenlétéből származik. Az öröm nem azonos a boldogsággal, mert azt nem 
befolyásolják a külső körülmények. Ez egy mély megelégedettség, hogy Isten és 
közötted minden rendben van. 

 
4. Tisztességes edények leszünk. 

Nem könnyű megmagyarázni, milyen érzés tisztes-séges edénynek lenni. 
Bámulatos dolog felfedezni, hogy fel vagy készítve és elérhető vagy Isten – és nem 
emberek - számára, mert semmiféle módon sem vagy megkötözve. Készséges vagy és 
akarod szolgálni Istent. Te döntöttél úgy, hogy az Urad legyen és Isten hatalmas 
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módon előtted megy. Ha tisztességes edény vagy, Isten világosan beszélni fog a 
szívedhez. Ajtókat fog nyitni számodra és lehetőségeket fog adni neked, hogy 
használjon az Ő dicsőségére. Jönni fog hozzád az Ő Szellemével és felhatalmaz téged. 
Mindent meg fog adni, amire szükséged van, hogy képes legyél megtenni, amit 
mondott neked. 

  Rendkívül izgalmas látni annak a gyümölcseit, hogy tisztességes edény vagy. 
Izgalomba hoz, ahogy látod Istent szolgálni mások felé rajtad keresztül, és ők meg is 
szabadulnak. Amikor hallod, hogy Isten azt mondja: "Jól van jó és hű szolgám", az 
egy csodálatos áldás.  Nincs nagyobb beteljesülés és megelégedettség, mint tudni, 
hogy tisztességes edény vagy, és az Atya elégedett veled. 

 
5. Isten királyságában élni most. 

Érintettem ezt a témát a korábbi Egészséges tanítás című könyvemben. Az 
örökségünknek jelentős része már most rendelkezésünkre áll. Isten királysága 
hozzáférhető Isten gyermekei számára, akik nem test szerint járnak, hanem Szellem 
szerint. Nem tudsz a Szellem szerint járni, ha össze vagy zavarodva, és a test 
dolgainak kötelékében és a sötétség királyságában vagy.  Erről a témáról egy egész 
könyvet lehetne írni! A kulcs felfedezni azt, hogy Isten királyságában Jézus Krisztus 
az Úr. Az Ő királyságában nincs bűn, tisztátalan dolog, fajtalanság és igazságtalanság. 
Isten királyságában minden szeretet által működik. Jézus felelősséget hordoz érted és 
betölti minden szükségedet (Fil. 4:19).  Isten királyságában Jézus támogat téged és 
közösségben van veled. Kijelentést és bölcsességet ad neked. Meg fogja neked 
mutatni az Ő útját, ami magasabb, mint az emberi utak. 

Az Isten királyságában való járás egy minőségi életet biztosít számodra messze 
azon felül, amit ez a világ nyújthat, tekintet nélkül a természetes világban betöltött 
pozíciódra. Ennek semmi köze ahhoz, hogy mennyi pénzed van, vagy mennyire vagy 
sikeres természetes szinten. Nincs annyi pénz ezen a földön, hogy megvásároljuk 
ennek a királyságnak az eredményét és kiváltságait. Érezd magad feljogosítva arra, 
hogy ott élj, de az megkívánja tőled, hogy szabad legyél a bűntől. 

 
6. Betölteni a célodat a földön. 

Megtudhatod, hogy oka van annak, hogy ezen a földön élsz, és megtudhatod azt 
is, hogy mi az. Fel tudsz készülni ennek a célnak a betöltésére. Isten hatalmas módon 
fog előtted járni és megcselekszi azt a munkát. Nem tudod felmérni, mekkora 
beteljesülést és örömöt hoz ez a szívedbe. Nagyon izgalmas felfedezni, hogy a földi 
életed célja örök értékkel rendelkezik, ugyanakkor hatással van arra, ami ezen a 
földön történik.   

Mindannyian nagyon értékesek vagytok a Mester királyságában. A világ 
mondhatja, hogy jelentéktelen vagy. Az számít igazán, amilyen értékkel rendelkezel 
Isten királyságában, mert a világ királysága el fog múlni. Isten királysága örökkévaló. 
Ez már most itt van a Szellem által, Jézus azonban vissza fog jönni és valóságos 
módon is meg fogja alapítani a királyságát és uralkodni fog ezer éven át. Akkor 
uralkodni fogunk mi is az Atyával és Krisztussal örökké. Az egy olyan királyság, 
aminek soha nincs vége, örökkévaló. Rendelkezésre áll már most is, ahogy betöltjük 
elhívásunkat az életünkben itt a földön. 
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7. Krisztus Menyasszonyának részévé válsz (okos szüzek). 
Nagyon fontos megérteni, hogy Krisztus Menyasszonyát úgy írja le az Ige, mint 

amin nem lesz szeplő, ránc, hiba vagy bármi ehhez hasonló (Efézus 5:27). Sok ember 
azt feltételezi, hogy ha elfogadják Jézus Krisztust, mint Megváltójukat és látogatják a 
gyülekezetet, ezek a tettek Krisztus Menyasszonya részének minősítik őket. Jézus 
elfogadása lehetőséget ad nekik arra, hogy a Menyasszony részévé váljanak, ami az 
örökségük része. A Menyasszony, akit az Atya felkészít a Fia számára, különleges 
tulajdonságokkal rendelkezik. Nem vagy automatikusan része a Menyasszonynak, 
csak mert üdvösséget kaptál.   

A tíz szűz példázatában mindenkit szűznek hívtak és mindannyian várakoztak az 
Úr visszajövetelére. Közülük öt szűz bolond volt, és nem készítették fel magukat a 
Vőlegény visszajövetelére. Nem volt elég olaj a lámpásaikban, hogy megfeleljenek a 
feltételnek, hogy a Menyasszony részei legyenek. Minthogy a Vőlegény késett, 
mindannyian elalud-tak. Amikor hallották Őt közeledni, mindannyian rendbe hozták a 
lámpásaikat és kimentek, hogy találkozzanak Vele.   

Az öt bolond szűznek azonban nem volt tartalék olaja és a lámpásaik kialudtak. 
Megpróbáltak beszerezni olajat az okos szüzektől, de ők is csak a maguk számára 
elegendővel rendelkeztek. A bolond szüzeknek el kellett menni olajat beszerezni, de 
miközben távol voltak, a Vőlegény megérkezett és elvitte az öt okos szüzet. Az ajtó 
bezárult. Később a bolond szüzek visszatértek és be akartak menni, de már késő volt 
(Máté 25:1-12). 

Most van az idő felkészülnöd arra, hogy a Menyasszony része legyél. Ha 
foglalkozol mindazokkal az akadályokkal, amiket a sátán helyezett el az életedben és 
a börtönökkel, amik fogva tartanak téged, a Menyasszony részévé válhatsz.  Szabaddá 
válsz arra, hogy okos szűz legyél, és soha többé nem leszel bolond szűz. 

 
8. Most a megoldás, vagy inkább a probléma része vagy? 

Ez a kérdés határozottan érinti az életről alkotott szemléletmódodat. Érinti, hogy 
milyen értékesnek érzed magad ezen a földön. Sok probléma van az egész világon. 
Nagyon kevés megoldás látszik, ami rendelkezésre állna és nagyon kevés emberről 
látszik, hogy része lenne a megoldásnak. Láthatóan a legtöbb ember inkább a 
probléma része. Eléggé lehangoló felfedezni, hogy a probléma része vagy. A sátántól 
való szabaddá válás szépsége és az Úr szolgálatára való felszabadulás az, ami 
felkészít téged arra, hogy a megoldás része legyél. Ez egy óriási öröm forrása. 

 
 
Isten elkészített dolgokat a gyermekei számára, de azok a természetes ember 

szíve számára nem érzékelhetők (1 Korinthus 2:9 és Ézsaiás 64:4). Azok számára, 
akik szeretik Őt és bíznak benne, sok csodálatos dolgot kijelent. Dicsőséges 
örökségünk van. Azt hiszem, itt az ideje, hogy még jobban elkezdjünk ebben járni, 
nem gondolod?  
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12. Fejezet 

 

Most már katonává válhatsz 
 
Most, hogy szabad vagy, ugyanazokat a dolgokat tudod tenni, amiket Jézus is 

tett, amelyek lerombolják a gonosz munkáját (János 14:12 és 1 János 3:8). Legfonto-
sabb fegyvered az igazság követése szeretetben.  A sátánnak azért van hatalma 
megkötözni minket, mert képes elhitetni velünk a hazugságait. Azonban azok az 
igazságok, amelyekben való hited utat készített neked a börtönből való kimenekülésre, 
másokat is szabaddá tudnak tenni. Közületek néhányan talán már katonák az Úr 
seregében, azonban mégis fogollyá váltak vagy megsebesültek. Fontos megértened, 
hogy miért lettél fogoly, és hogy hogyan kezeld a sebeket, amiket kaptál. 

Azt mondják, hogy Isten hadserege az egyetlen, amely elpusztítja a saját 
sebesültjeit. Ez szomorú beszámoló Isten gyermekeit illetően, de sajnos sok esetben 
igaz. Sokszor, amikor egy katona megsebesül vagy a sátán fogságába esik, más 
katonák segítenek őt elpusztítani. Ez egy tragédia, aminek nem lenne szabad 
megtörténnie.  

Ki kellene szabadítanunk azokat, akiket fogságban tartanak. A sebesültek felé 
szolgálni kellene. Be kellene kötöznünk a sebeiket. Egy kezeletlen seb veszélyes 
dolog. Veszélyezteti a szellemi egészségedet. A sátán fel tudja használni azt, hogy 
bebörtönözzön.  

Szeretném megvilágítani egy módját annak, hogyan használja fel a sátán a 
sebeinket, hogy bebörtönözzön. Az utazásaim során sok sérült testvérrel találkoztam 
az egész világon. Sokan megsérültek, mert valaki vétkezett ellenük. A sebesülésük 
idején ártatlanok voltak. A sátán felhasznált valaki mást, hogy megtámadja és 
megsebesítse őket, de sok évvel később a seb még mindig ott volt.  Amikor egy 
bizonyos eseményre vagy a személyre gondolnak, a seb nyilvánvalóvá válik, mert 
sohasem gyógyult be. Sokan megbocsájtanak annak a személynek, aki megsebesítette 
őket és kapnak is valamiféle megkönnyebbülést. Mások megbocsájtottak annak a 
személynek, de még sincs békességük. 

Találkoztam egy pásztorral, aki egy apjától kapott sebet hordozott ötvenhat éven 
át. Az apja már öreg és beteg volt. A pásztor nem akarta, hogy az apja a közöttük lévő 
sebbel haljon meg. A pásztor jó szívű volt, Isten embere, de a szelleme sérült volt.  
Amikor találkozott az apjával, ez a seb mindig megnyilvánult. Sokszor megbocsájtott 
az apjának. Minden felkent szolgálótól tanácsot és imát kért, akivel csak találkozott, 
de nem volt eredmény. Egy esti étkezés során az otthonában ez a pásztor megkért 
engem, hogy kérdezzem meg Istent, miért nem gyógyult be a sebe. 

Megkérdeztem a mi Atyánkat, hogy ennek az embernek a sebe miért nem 
gyógyult be, és Isten azt válaszolta, hogy az inkább az ő bűne miatt van és nem az 
apja bűne miatt. Isten azt mondta, hogy az eredeti seb az apja bűne miatt keletkezett, 
de a sátán folyamatos hozzá tudott férni ehhez a sebhez a pásztor bűne miatt. Isten azt 
mondta, hogy amikor ennek a pásztornak az apja megsebe-sítette őt, ő megítélte az 
apját, ami bűn. Máté 7:1 azt mondja, hogy ne ítélj, hogy ne legyél te is megítélve. Az 
ítéletnek ez a bűne hozzáférést biztosított a sátánnak a sebhez, és visszatartotta Istent a 
gyógyítástól. Ez a bűn ötvenhat éve sohasem lett elengedve. 
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Korábban senki sem mondta azt a pásztornak, hogy ő lenne a probléma oka. 

Amint meghallotta, a Szent Szellem megerősítette, hogy ez igaz. Azonnal megtért és 
lezárta azt az ajtót, amin keresztül a sátán hozzáfért a sebéhez. A bűn eltávolítását 
követően kérte Istent, hogy gyógyítsa be a sebet, ami meg is történt. Másnap elment a 
kórházba, hogy meglátogassa az apját és már nem volt benne semmi fájdalom, hanem 
csak szeretetet érzett. 

A sátán bebörtönözte és kínozta ezt az embert ötvenhat éven át, mert híjával volt 
annak az ismeretnek, amivel a sátán fogságban tartotta őt. Minden erőfeszítése 
sikertelen volt, hogy kimeneküljön a börtönből. Amint azonban meghallotta az 
igazságot, azonnal képes volt szabaddá válni.   

Közületek azoknak, akik fogollyá váltak, be kell ismerniük, hogy ahhoz, 
hogy a sátán hozzáférhetett az életedhez, valahol rést kellett találnia a pajzsodon. 
Valószínűleg nem akartál tudatosan fogságba esni, de a bebörtönözöttséged 
bizonyítéka nyilvánvaló. Az a tény, hogy a sátán hozzáférést kapott az életedhez 
megerősíti, hogy a pajzsodon rés volt.  

Isten felhatalmazott és mindennel ellátott bennünket, amire szükségünk van az 
ellenség feletti győzelemhez. Ő teljes oltalmat adott nekünk, hogy az ellenség minden 
tüzes nyilától megőrizzen minket. El kell fogadnunk ezt a védelmet. Tanulnunk kell és 
kiképzést kell kapnunk, hogy megismerjük a hadviselésünk fegyvereit és megfelelő 
módon használni tudjuk azokat.  

Az egyik tragédia Isten hadseregében, hogy újoncokat jól felkészült ellenség 
ellen küldenek harcba. Bár Isten gyermekei, mégis felkészületlenek. Egy intés a 
gyülekezet számára Pál leveleiben az, hogy ne állítsanak szolgálatba új embert (1 
Timótheus 3:1-6). Ennek az az elsődleges oka, hogy a saját akarata miatt könnyen a 
sátán foglyává válhat. Ez nem azt jelenti, hogy fogoly akar lenni, de mégis 
megtörténik. Sokan közületek ezt a könyvet olvasva ebben a különleges helyzetben 
lehettek. Ez nem kárhoztatás akar lenni rád nézve. Senki nem ítél el téged, de fel kell 
fedezned, hogy valóban fogoly vagy-e. Ha az vagy, fontos rájönnöd, miért lettél 
fogoly és mit kell tenned, hogy szabaddá válj. 

Ennek a tanításnak az a célja, hogy segítsen neked szabaddá válni, ahogy az 
útmutatásokat követed. Ha szabad vagy, akkor katona lehetsz. Lerombolhatod a 
gonosz minden munkáját a helyett, hogy magadat rombolnád le. Ahhoz, hogy katona 
legyél, arra van szükséged, hogy megfelelő kiképzést és felszerelést kapj, és akkor 
sikeres leszel. A legfontosabb fegyvered, mint korábban már említettem, az igazságot 
mondani szeretetben. Ha nem találsz magadban igazságot, akkor nincs valódi 
fegyvered, hogy katonaként harcolj. Még tart a képzésed, és nem kellene kimenned a 
frontvonalra megpróbálni harcolni az ellenség ellen. Nem tudod lerombolni az ördög 
munkáját, ha nem vagy megfelelően felszerelve igazsággal és felkészítve arra, hogy 
átadd az igazságot szeretetben. 

A katonaként végzett munkánk nagy része magában foglalja a sátán 
erősségeinek megtámadását és a foglyok kiszabadítását. A foglyok a mi testvéreink. 
Nem azért vagyunk, hogy támadjuk őket. Ők azok, akiket megpróbálunk 
kiszabadítani. Szükséges, hogy szolgáljunk feléjük szeretetben, de adjuk át az 
igaságot is, mert ez fogja megtörni a rabság láncait. Nagyon sok igazságra van 
szükségünk, de nagyon sok szeretetre is. Az igazságot szeretetben kell átadni 
inkább, mint önigazultságban vagy másokat megítélve és kárhoztatva. 
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A sátán hatalma, hogy megkössön bennünket azon a képességén alapszik, hogy 
képes elhitetni velünk a hazugságait. Az igazság leplezni az ő hazugságait és akkor 
elveszíti azt a képességét, hogy megkösse azt a személyt, aki befogadta az igazságot. 
Azért lehetséges kiszabadulunk a megkötözöttségből, mert megismertük az igazságot, 
ami leleplezi a sátán hazugságát.  Így válunk képessé továbbadni az igazságot 
másoknak is, hogy megszabaduljanak. 

Fontos, hogy hatékony katonák legyünk. Amikor Pál Timótheust a katonai 
alapismeretekről tanította a 2 Timótheus 2-ben, olyan dolgokat mondott neki, amiket 
Istentől tanult és kapott. Figyelmeztette Timótheust arra, találjon hűséges embereket, 
hogy taníthassa azokat, akik pedig képesek lesznek másokat tanítani. Ezt teszem én is 
ebben a könyvben. Megosztom veled az általam tanultakat annak érdekében, hogy 
megtanítsalak, hogyan lehetsz még hatékonyabb Isten királyságában és hogyan 
válhatsz szabaddá. Találhatsz más hűséges embereket és őket is megtaníthatod erre. 

Megosztok veletek példákat a személyes tapasztala-tomból. Sok évet töltöttem el 
a sátán fogságában, mert tudatlan voltam a módszereit illetően. Most, hogy szabad 
vagyok, meg tudom osztani ebből a szabadságból, amit megtapasztaltam és azt az 
igazságot, amit megtanultam.   

Sokan közületek olvasták az Egészséges tanítás (Sound Doctrine) című 
könyvemet, amelyben arra törekedtem, hogy leleplezzem a sátán sok taktikáját és 
hazugságát.  Ezzel a könyvvel együtt tanulmányozva segíteni fog neked leleplezni a 
sátán stratégiáját, ami most sikeresen működik az életedben. 

 
 

13. Fejezet 
 

A rabságból való szabadulás öröme 
 
 
Amikor valóban megízleltük a börtön utáni szabadságot, óriási buzgóságot 

fogunk érezni, hogy másokat is megszabadítsunk. Olyan mértékben fogjuk 
megtapasztalni a szabadság érzését, amennyire meg voltunk kötözve. A sátán ravasz 
és megtévesztő.  Amikor felbecsüljük a problémánkat, alábecsüljük annak a 
megkötözöttségnek a nagyságát, amiben vagyunk. Csak akkor válik világossá 
számunkra, hogy mekkora megkötö-zöttségben voltunk egy adott területen, miután 
már valóban szabaddá váltunk. Vannak területek az életünkben, amik nagyon 
nyilvánvalóak a kötelékeink, mint az alkohol, drog vagy más nyilvánvaló 
szenvedélyek, amelyeknek komoly következményei vannak.  Az életünkben lévő 
rossz gyümöl-csök mutatják az ilyen kötelékek pusztításának mértékét.  

Még ha nyilvánvalóan látjuk is e kötelékek következ-ményeit és rombolását, az 
csupán a probléma felszíne. Csupán a jéghegy csúcsát láthatjuk. A veszteség sokkal 
nagyobb, mint amit látunk vagy gondolunk. Ez különösen igaz azokon a területeken, 
amiket mi “kis” problémáknak tekintünk. Fel kell ismernünk, hogy az életünk 
bármely területén különösen veszélyes, ha már szokássá vált az, amiről pedig 
tudjuk, hogy nem helyes. Csak jelképes erőfeszítéseket teszünk a probléma 
legyőzésére, de amikor kényelmetlenné válik a helyzet, meghátrálunk. Elnézzük 
magunknak a késlekedésünket, mert úgy ítéljük meg, hogy ez a dolog nem annyira 
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fontos. Azt gondoljuk, nem nagy dolog. Mivel azokon a „nem fontos területeken” 
Istennek való engedetlenségben járunk, nem vesszük észre az óriási kárt.  

Úgy kell nézni ezekre a területekre, amint azok a valóságban vannak. 
Hajlamosak vagyunk a problémákat és a megkötözöttségek következményét inkább 
világi távlatból, mint Isten szemeivel és a királyság szemszögéből nézni. Ha 
megaláznánk magunkat Isten előtt és megértenénk, Ő hogyan látja a problémákat, 
rájönnénk, hogy mibe kerül az nekünk a királyságban és az Istennel való 
kapcsolatunkban. Sokszor megdöbbenünk, amikor meghalljuk Isten szavát, és ez 
azonnali ellenállást eredményez az ördöggel szemben, átadjuk magunkat Istennek és 
győzünk abban a helyzetben.  

Erről szól ez a tanítás. A cél az, hogy segítsen neked meglátni azokat a 
területeket, ahol a sátán megtéveszt és kirabol. Talán még nem fedezted fel ezeket a 
területeket az életedben. 

Egy jó példa erre a fajta hajlamunkra, hogy alábe-csüljük a  megkötözöttségünk 
mértékét, a megfőtt béka története. A történet arról szól, hogy egy kísérletet végeztek 
el egy békával. Beletették egy forró vizes fazékba, ami képes megölni a békát. A béka 
azonnal kiugrott a fazékból, csak egy kicsit sérült meg. Ugyanazt a békát beletették 
egy fazék szobahőmérsékletű vízbe, majd a fazekat a kályhára tették. A béka a 
fazékban maradt. A víz hőmérséklete fokozatosan emelkedett, amíg el nem érte a 
forráspontot. A béka megfőtt és sosem hagyta el a fazekat. Megdöglött, mert a 
hőmérséklet folyamatosan növekedett és addig próbált alkalmazkodni a magasabb 
hőmérséklethez, amíg az meg nem ölte.  

Ez a sátán egyik tipikus taktikája. Becsap bennünket, hogy mozduljunk el olyan 
területre, ami nem látszik komolynak, vagy még rossznak sem. Olyan módon vezet 
minket, ami jónak látszik és nagyon kényelmesnek látszóvá teszi azokat számunkra. 
Mindaddig nem jövünk rá, hogy beleestünk az egyik csapdájába, amíg el nem kezdi 
kiszívni az összes életet a szellemünkből.   

Az Egészséges tanítás című könyvben nagyon sok tanítás van azokról a jónak 
látszó utakról, amiket a sátán felhasznál, hogy megtévesszen és tőrbe csaljon 
bennünket. Tekintettel arra, hogy azok jónak látszanak a természetes elménk számára, 
sőt a vallásosságunknak is megfelelnek, nem látjuk meg, hogy azok pusztulásba 
visznek bennünket. Ezek azok a területek, ahol a sátán a legkönnyebben rabságba ejt 
minket. Gyakran tudatlanok vagyunk ezekkel a csapdákkal kapcsolatban, amelyek az 
első látásra ártalmat-lanoknak tűnnek. 

Foglalkoznunk kell azokkal a területekkel, ahol a rabságunk nyilvánvaló. 
Tudjuk, hogy meg vagyunk kötözve, de nem tekintjük elég fontosnak azt a területet, 
hogy foglalkozzunk vele. Foglalkoznunk kell azokkal a területek-kel is, ahol még nem  
fedeztünk fel azt, hogy rabok vagyunk. Amikor elkezdjük megnyitni a szívünket Isten 
előtt előítélet nélkül és megengedjük Neki, hogy megmutassa nekünk azt, ahogyan Ő 
lát minket, képesek leszünk kijelentést kapni és felismerni az igazságot vagy Istentől 
közvetlenül, vagy valaki más által, aki győztes ezen a területen. Akkor elkezdhetjük 
megízlelni a szabadságot.   

Mivel mi magunk is foglyok voltunk, nagy buzgóság van bennünk arra, hogy 
lássunk másokat megszabadulni. Nem könnyű leírni azt az áldást, amikor látod mások 
rabláncait lehullani, amint megosztod velük az igazságot. Amikor körbeutazom a 
világot, különböző mértékű rabságban lévő emberekkel találkozok. Sokféle szolgálat 
van az életemben. Találkoztam különböző háttérből származó emberekkel. Nagyon 
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sokféle megkötözöttséget láttam. 
Öröm látni a reményt az ellenség által megkötözött emberek szívében, amikor 

azt látják, hogy Isten kijelentést ad nekik arról, hogyan válhatnak szabaddá. Amikor a 
Szent Szellem segít neked, előhozza azokat a tapasztalatokat és kijelentéseket, amit 
azért adott neked, hogy szabaddá válj. Ezek tudnak szabadulást hozni mások számára. 
Amikor elkezdik elfogadni az igazságot és az leleplezi a hazugságokat, amelyek 
rabságban tartják őket, elkezdik befogadni az igazságot és elutasítani a hazugságot. 
Megláthatod, ahogyan leesnek a láncok róluk és előtör a szabadság.  Amikor az 
emberek szíve megnyílik az igazságra, örülni fogsz, amint meglátod a szemeik és a 
füleik megnyílását. Egy beteljesülés-érzést eredményez számodra, amikor meglátod, 
hogy a győzelem elérkezik valaki számára. Felfedezed magadban azt az erőt, amivel 
rendelkezel az Úrban az ördög munkájának lerombolására. Ez azon az igazságon 
alapszik, amit megkaptál, és ami lerombolta az ördög munkáját az életedben. Nem 
csak segítesz azoknak a személyeknek megszabadulni azoktól a láncoktól, amik 
megkötözték őket, hanem amikor szabaddá válnak, elkezdik meglátni, mi szükséges 
ahhoz, hogy más területeken is megszabaduljanak. Azt követően szorgalmasan és 
sikeresen kereshetik Istent további kijelentésekért. Megtanulhatják, hogyan vizsgálják 
meg magukat, hogy meglássák, valóban hitben vannak-e, vagy van-e valamilyen 
kötelék az életükben. Eljuthatnak nagyobb szabadságra és Isten eszközévé válhatnak, 
akiket használni tud mások megszabadulása érdekében.  

Néha büszkévé válunk és nem akarjuk beismerni, hogy megkötözöttségben 
vagyunk. A büszkeség következ-ménye, hogy megsértődünk, amikor Isten küld egy 
testvért, hogy megosszon egy igazságot velünk. Néhányan közületek megsértődhettek 
ennek a könyvnek az olvasása közben, amikor megosztottam ezt az igazságot veletek. 
Fontos, hogy megismerd az Urad szívét. Isten szeret téged és Ő sokkal jobban akarja, 
hogy szabad legyél, mint te magad.  

Istennek célja van az életedre. Egyedül neki van terve az életedre. Ő a hited a 
kezdője és bevégzője (Zsidó 12:2). Ő tudja, mi akadályoz téged abban, hogy képes 
legyél valóra váltani a célodat. Isten szívét elszomorítja, ha látja, hogyan rabolja ki és 
csapja be valamelyik gyermekét az ellenség. Ő tudja, hogy a sátán tolvaj. Isten tudja, 
hogy a sátán elrabolná a teljes örökségedet, ha tehetné.  

Amikor Isten szolgálatba küld téged egy olyan területen, ahol már szabaddá 
váltál, gyönyörködhetsz abban, hogy Isten eszközeként használ. Isten mindent tud 
arról a személyről, akivel megosztasz valamit. Ő minden területet ismer, ahol a sátán 
valamiféle hozzáféréssel rendelkezik, bármilyen szinten. Ő tudja, mi az elsődleges 
fontosságú, amin munkálkodni akar. Isten a megfelelő szavakat adja a szádba, hogy 
kijelentsen igazságokat az adott személy számára, és segítsen neki megszabadulni 
azon a területen, amelyre pillanatnyilag koncentrál. Örülsz, amikor látod 
megszabadulni azokat, akiket szeretsz. Határtalan örömben lesz részed, mert 
megtapasztalod az Úr szívét, akinél teljes öröm van. Érzed az Ő könyörületét és 
szívének indulatát, mert egy újabb gyermeke megszabadult. Szabaddá váltak a 
sátántól és szabadok élvezni az Úrral való közösséget az adott területen. Nem 
gondolom, hogy van annál jobb motiváció ahhoz, hogy az Úr katonájává váljunk, 
minthogy segítsük a foglyokat kiszabadulni.  
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14. Fejezet 

 

Ugyanazokat tenni, mint Jézus 
 
 
Olyan akarsz lenni, mint Jézus? Akkor cselekedd ugyanazokat, amiket Ő. Az 

előző fejezetben beszéltünk a rabságból való szabadulás öröméről és arról, hogyan 
váljunk Jézus Krisztus katonájává. Azért kellene vágynod rá, hogy Jézus Krisztus 
katonája legyél, mert Ő az Atya katonája. Isten Igéje azt mondja, hogy Jézus azért jött, 
hogy az ördög munkáját lerontsa (1 János 3:8). Ez egy katona munkája. Egy katona 
lerombolja az ellenség munkáját. Istentől kiváltságot kaptál arra, hogy az Ő katonája 
legyél. Isten fel fog készíteni téged. Efelől egyáltalán nem kell félned. Isten nem várja 
el tőled, hogy a testedben bízva indulj harcba a sátán ellen. Isten tudja, hogy testi 
módon nem vagy ellenfél a sötétség királysága és maga a sátán számára. Krisztus az, 
aki erős bennünk (Fil. 4:13). A Szent Szellemben járva a sátán nem ellenfél 
számunkra. 

Isten fel fog készíteni a harcra, amikor átadod magad Neki, és egyszerűen ezt 
mondod: "Istenem, szeretlek téged és ezt a szeretetet ki akarom fejezni azáltal, hogy 
engedel-meskedem Neked. Kész vagyok elfordulni mindentől, amik-ben a sátán 
megkötözve tartott engem. Kész vagyok szabad lenni."  Először engedned kell, hogy 
Isten felkészítsen téged, mint katonát. Keresned kell az igazságot és készségesnek kell 
lenned megengedni, hogy Isten elvégezze ezt a munkát benned akár más embereken 
keresztül, akár közvetlenül a Szellem által. Szabaddá válhatsz a sátán rabságából és 
arra is, hogy az Úr szolgája legyél. Ezután képes leszel katona-ként szolgálni. 

A munka, amit Isten akar, hogy tegyél, ugyanaz a munka, amit Jézus is tett, ami 
képes lerombolni az ördög munkáját. Isten nem fog kiküldeni téged, hogy lerombold 
az ördög bármiféle munkáját, ha előbb nem készített fel arra. Először fel fog készíteni 
azokkal a kijelentésekkel és megértéssel, amire szükséged van, hogy lerombold az 
ördög munkáját. Hatalmat fog adni neked, hogy együttműködj a Szent Szellem 
erejével és Isten harcos angyalaival, akik előtted járnak a feladat elvégzésében. Isten 
királyságának minden eszköze rendelkezésedre áll, hogy biztosítsa a sikert abban a 
küldetésben, amire a mi Urunk és Atyánk küld téged.   

Az evangéliumokban látod az ördög munkáját, amit Jézus lerombolt. 
Meggyógyította az embereket mindenfajta betegségből és erőtlenségből. Imádkozott 
betegekért és megszabadította a foglyokat. Az emberek meg voltak kötözve 
vallásossággal és emberi hagyományokkal. A sátán beszivárgott a zsidó vallásba és 
megkötözte az embereket. Jézus egyszerűen leleplezte a sátán minden munkáját, ami 
szenvedést hozott a földre.   

Amikor szenvedést, depressziót, kínt és reménytelenséget látsz az emberek 
életében, akkor a sátán munkájának gyümölcsét látod. Ennek a lerombo-lására 
küld Isten téged. Isten talán egy különleges területet szán neked. Sok ember esetében 
ezek azok a területek, ahol korábban ők maguk is nagy megkötözöttségben voltak. 
Megismerték az igazságot és megszabadultak. A saját tapasztalataik alapján legtöbben 
képesek másokat is megtanítani arra, hogyan szabadulhatnak meg. 

Az első ajándék, amit Isten adott nekünk, az örök élet ajándéka. A János 17:3-
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ban Isten úgy írja le az örök életet, mint egy olyan ajándékot, ami képessé tesz minket 
arra, hogy megismerjük az Atyát és a Fiút személyes és bensőséges módon. Annak 
érdekében, hogy megismerjük Istent, a jelenlétében kell tartózkodnunk és 
közösségünk kell, hogy legyen Vele. Ahogyan az emberek felé szolgálok a világ sok 
részén, azt látom, hogy a sátán a legtöbb ember képességét lerombolta arra, hogy 
bensőséges és folyamatos közösségük legyen Istennel. Lerombolta sok ember hitét 
abban, hogy valóságosan beléphetnek Isten jelenlétébe és ott is maradhatnak. A 
legfontosabb szolgálatom lerombolni az ördög ezen munkáját a testvéreim életében az 
egész világon és rávezetni őket arra az igazságra, hogy Isten gyermekeként milyen 
örökséggel rendelkeznek. Meg van az a lehetőségük, hogy megismerjék az Atyát és 
Jézus Krisztust. Ez tartalmazza a képességet arra, hogy Istent jelenlétében időzzenek 
és közösségben legyenek Vele. 

Részben számos igét tanulmányoztam az elmúlt évek során, továbbá több mint 
25 éven át tanítottam és képeztem ki embereket arra, hogyan tehetnek szert 
bensőséges kapcsolatra Istennel, ezért az igazság sok fegyverével rendelkezem az 
emberek életében lévő a sátáni erősségek ellen. Sok további igazságot is megismertem 
az évek során, így aztán amikor látom az embereket különböző területeken 
megkötözve, Isten többféle módon tud használni engem az ördög munkájának 
lerombolásában.    

Amikor először használ Isten téged, akkor talán csak egy vagy két területen 
rendelkezel elegendő győzelemmel ahhoz, hogy Isten használni tudja lerombolni 
ugyanazt a sátáni munkát valaki más életében. Meg fogsz lepődni, milyen sok olyan 
emberrel kerülsz majd kapcsolatba, akiknek pontosan ugyanolyan problémájuk van, 
amiben te már győzelmet arattál. 

 Minden, amit tenned kell, hogy odaszánod magad Istennek élő, szent és 
Istennek kedves áldozatul            (Róma 12:1). Isten el fog kezdeni használni téged. 
Amikor Isten felkészít téged más területeken, és felkészültél, elérhető és készséges 
leszel, akkor el fog küldeni olyan emberekhez, akiknek hasonló megkötözöttsége van 
az életükben, ami fölött te már győzelmet arattál. Ez nagy örömöt és izgatottságot fog 
jelenteni számodra. 

Először ‘részidőben’ kezdesz munkálkodni, más területeken pedig még 
felkészülsz, mint egy diák. Minden egyes területet, ahol szabaddá válsz, újabb terület 
fog követni, ahol felkészülhetsz arra, hogy valaki mást megszabadíts. Katonaként a 
szolgálati területed - az ördög munkájának lerombolása - folyamatosan ki fog tágulni.   

Nem számít, hogy már 50-60 éve szolgálatban vagy. Folyamatosan fejlesztened 
kellene a képességedet a foglyok kiszabadítása érdekében. Azok a területek, ahol 
adott pillanatban meg tudsz szabadítani foglyokat és lerombolni az ördög munkáját 
mások életében egyértelműen azok, amelyekből te magad is már megszabadultál. 
Minél több területen akarsz szolgálni mások szabadsága érdekében, annál több 
területen kell szabaddá válnod. Csodálatos dolog így élni. Ez egy bensőséges 
kapcsolatot és közösséget eredményez Istennel, amit nem könnyű érzékeltetni, 
különösen azokban az időkben, amikor katonaként harcba indulsz és néhány 
nehézséget kell elszenvedned. Ez a Jézus Krisztussal való közösségnek egy más 
minőségét hozza el számodra.   

Pál az életében minden korábbi vallásos képzettségét szemétnek tekintette azzal 
a képességével összehasonlítva, hogy megismerheti Jézust és részese lehet a 
szenvedésének (Fil. 3:10). Ez egy kiváltság, amitől nem kell félned. Lehetnek 
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nehézségek és szenvedések egy katona életében, de Isten megígérte, hogy az Ő 
kegyelme mindenre elegendő (2 Kor. 12:9). 

 
Ha Isten azt kéri tőlünk, hogy Jézus Krisztus katonájaként szenvedjünk, 

kegyelmet is ad arra, hogy ezt örömmel tudjuk elviselni. Nem csupán azt érjük el, 
hogy látjuk Istent munkálkodni általunk és hogy közösségünk van az Ő örömében, 
hanem jobban meg is ismerjük Istent, amikor látjuk az Ő könyörületét és azt a módot, 
ahogyan az emberekkel kapcsolatban érez. Isten sokkal nagyobb szeretettel és 
szánalommal néz az emberekre, amint azt mi természetes módon valaha is meg 
tudnánk tenni. 

Sokszor megsértődünk, amikor embereket látunk kötelékekkel az életükben. 
Isten szíve azonban szánalomra indul, mert ismeri azokat az embereket és nem akarja, 
hogy megkötözöttségben éljenek. Sok ember beleesik megkötö-zöttségbe, amikor 
elgyengül és túl gyengének érzik magát a szabaduláshoz is. Nem tudják, hogy mit 
tegyenek, és amikor testileg próbálnak szabadulni, állandóan kudarcot vallanak. Egy 
ponton feladják és beletörődnek, hogy ezentúl mindig megkötözöttségben fognak élni. 

Ők azok az emberek, akiknek segíthetsz. El tudod mondani nekik, hogy van egy 
választásuk és nem kell, hogy megkötözöttségben éljenek. Adhatsz nekik kijelentést, 
ami le fogja törni a láncaikat és szabaddá teszi őket, csak készségeseknek kell lenniük 
elfogadni azt. Akkor melléjük állsz, és segítesz nekik felállni és kijönni a börtönükből 
a szabadságra. Ez nagy örömöt és izgalmat eredményez az Úrban. Betöltöd az 
életcélodat a földön, mert ugyanazt a munkát cselekszed, amit Jézus.  

 
 

15. Fejezet 
 

Hogyan tovább? 
 
 
Jézus azt mondta, hogy ha megismeritek az igazságot, az igazság szabaddá tesz 

titeket (János 8:32). Azt is mondta, hogy "Én vagyok az út, az igazság és az élet" 
(János 14:6).  Minél jobban megismered Jézust személyesen és bensőséges módon (az 
örök élet ajándékát), annál nagyobb szabadság-ban lesz részed. Isten nem akarja, hogy 
bármilyen kötelék-ben legyél. Azt akarja, hogy szabadon szolgáld az Urat.   

A sátánnak sokféle börtöne van. Ebben a könyvben az “aranyozott” börtönökre 
koncentráltam. Sokféle káros szenvedély-börtön van, amiket a sátán felhasználhat 
arra, hogy megkötözzön bennünket. Ezen területek nagy részén óriási gyötrelem és 
félelem van. Az emberek gyakran a saját erejükkel próbálják meg áttörni azokat a 
kötelékeket. Amikor megpróbálnak kimenekülni, a sátán haragjának teszik ki 
magukat. Emiatt sok emberben kialakul egy sátántól való félelem és belenyugszanak 
abba, hogy továbbra is rabok maradjanak. Félnek szembesülni a próbál-kozásaik 
következményeivel. 

Isten azonban nem a félelem szellemét adta nekünk, hanem erőt, szeretetet és 
józan észt (1 Timótheus 1:7).  Isten nem félelmet adott neked, hogy gyötrődj, hanem 
felhatalmazott erővel, szeretettel és józan ésszel, de ezeket az áldásokat hit által kell 
birtokba venned. Ha valóban félsz a sátántól, akkor keress nálad érettebb testvéreket 
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és engedd, hogy segítsenek neked összetörni a rabság láncait. Meg tudnak tanítani 
arra, hogyan tudsz magad is győztes lenni és szabaddá válni, hogy aztán te is 
megtaníthass arra másokat. 

A legravaszabb börtönök a keresztények számára az aranyozott börtönök. Nem 
kényelmetlenek, mert saját magunknak készültek a testi vágyaink miatt. Látszólag 
meg sem kötöznek minket, mert nem láthatók az ajtók és a rácsok. Inkább valamiféle 
“tároló cellák", ahol a sátán semle-gesíteni képes bennünket. Ha a sátán nagy 
kínszenve-dések árán próbálna meg bevinni bennünket egy ilyen helyre, akkor 
ellenállnánk, de ha képes egy kényelmes helyen megkötözni bennünket és be tud 
csapni azzal, hogy az nem is egy börtön, akkor képes megakadályozni bennünket 
abban, hogy Jézus Krisztus hatékony katonái legyünk. Ez lehetővé teszi számára, 
hogy zavar és ellenállás nélkül meg-rabolja a szellemi életünket.  

Még ha ez kényelmes is számodra, mégiscsak fogoly vagy. Azt mindenképpen 
elmondhatod, akár fogoly vagy, akár nem, hogy meg kell próbálni elhagyni a börtönt. 
Ha elhatározod, hogy komolyan Istennel akarsz járni és Jézus Krisztus katonája 
akarsz lenni, akkor rákényszeríted a sátánt, hogy megmutassa neked, hogy 
valójában mekkora ellenőrzést gyakorol feletted. A sátán a testi kényelmünkre épít. 
Ha ez az egyetlen lehetőség, ahol a sátán meg tud állítani téged, hogy Isten valódi 
szolgája és Jézus Krisztus katonája legyél, akkor a testi kívánságaidat meg fogja adni 
neked. Gondoskodik számodra egy jó kis kényelmes helyről, ha erre vágysz.   

Amikor a keresztények elkényelmesednek, az egy veszélyes jele annak, hogy 
nincsenek tudatában a sötétség és a világosság királysága közötti háborúnak. Ha Isten 
gyermekei vagyunk, akkor a világosság királyságához tartozunk. Ez most nem a béke 
ideje. Nem lesz semmilyen valóságos béke, amíg a Béke Fejedelme, Jézus Krisztus 
vissza nem tér. A háború a két királyság között mindaddig folytatódik. 

Ha olyan körülmények között élsz, ahol nincsenek harcok, akkor nem veszel 
részt a háborúban, nem szállsz szembe a sátán erősségeivel és nem szabadítod ki a 
foglyokat. Helyette hátradőlsz egy kényelmes fotelben és várod az Úr visszajövetelét. 
Ez annak a jele, hogy börtönben vagy. Nem csak egyszerűen fogoly vagy, hanem egy 
aranyozott börtönben vagy. Valójában észre sem veszed, hogy fogollyá váltál. 

Ennek a könyvnek az a célja, hogy kijelentést kapj a sátán aranyozott 
börtöneiről, hogy megvizsgálhasd magad. Ha úgy találod, hogy fogoly vagy, akkor a 
könyvben lévő kijelentés segíthet neked kiszabadítani magad a sátán csapdájából. Ez a 
könyv tartalmaz néhány kemény kijelen-tést is, de ezekre szükség van. 

Az indított a könyv megírására, hogy szeretem az Urat és téged is. Az Ige 
mondja: "Jó szándékból valók a barátságos embertől vett sebek” (Példabeszédek 
27:6a). Az igazság kimondása kényelmetlen lehet. Néha még sebeket is okoz, de az 
igazság szabaddá tesz téged. A sátán nem akarja, hogy szabad legyél. Ha 
kényelmetlenül érzed magad, emlékezz arra, hogy akkor érzel nyomást, ha ellenállsz. 
A kényelmetlenséged mértéke arányos annak mértéké-vel, amilyen mértékben 
ellenállsz az igazságnak, amit Isten szól a szívedhez. Az Úr megígéri, hogy az 
igazság békességes gyümölcse akkor terem meg, amikor eltűröd az Úr fegyelmezését 
(Zsidó 12:11).  

A mi elhívásunk, hogy katonák legyünk és leromboljuk az ördög munkáját. Az 
ellenség beszivárgott a gyülekezetekbe és sok hívő életébe. Sikeres háborút folytat 
ellenünk, sok hívő életét rombolja le. Ő ellenőrzi a világ legnagyobb részét. A 
gyülekezeteken és szolgálatokon belül is folytatja a munkáját. Sokszor ez a munka 
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észrevétlen marad mindaddig, amíg a rombolás olyan mértékűvé nem válik, hogy az 
emberek már nem tudják kiszabadítani magukat vagy legyőzni őt. Lerombolja az 
életüket és szolgálatukat, és az emberek még csak észre sem veszik, hogyan tette. 

A világ sok részén jártam és sokféle háttérből származó emberrel osztottam meg 
ezt az üzenetet.  Tudom, hogy Isten ad felhatalmazást az Ő embereinek az ellenség 
feletti győzelemhez, de ugyanakkor tudatában vagyok a sátán módszereinek is, 
amelyeket az Isten emberei legyőzésére használ. Amikor katonaként Isten akaratát 
keresem, megmutatja nekem azokat a módszereket, hogyan szivárog be a sátán 
Krisztus Testébe és hogyan próbál belülről lerombolni bennünket. Mint egy 
őrállónak a bástyán az a felelősségem, hogy riadót fújjak és leleplezzem azokat a 
területeket, ahol a sátán hatékonyan munkálkodik Isten gyermekeinek elfogásában, és 
katonaként történő semlegesítésében. 

Ha a szolgálatod nagyon "kényelmes", meg kell vizsgálnod magad. Bizonyosodj 
meg róla, hogy valóban szabad vagy szolgálni az Urat. Ez egy valódi próba. Fel kell 
ismerned, hogy Jézus Krisztus katonája vagy. Valóban szabad vagy megvívni a 
harcot? Világosan tud szólni hozzád Jézus Krisztus? Fel vagy készítve, mint egy 
tisztességes edény? Valóban kész vagy, hogy Isten Szelleme vezethessen téged, hogy 
menj, ahová és amikor azt mondja neked? Kész vagy engedelmeskedni Istennek, 
bármit is mond?  Ez az igazi szabadság gyümölcse. 

Egy katona sem bonyolódik bele az élet dolgaiba, hogy tetsszen annak, aki Jézus 
Krisztus katonájának hívta el őt    (2 Timótheus 2:4). Felkészítetteknek, késznek és 
készsége-seknek kell lennünk. Ha ez nem illik rád, akkor a sátán valamilyen módon 
rabul ejtett téged. Ha ott vagy egy gyülekezetben és úgy néz ki, hogy rendben vagy 
Istennel, de a szívedben tudod, hogy valójában nem vagy felkészült Isten számára, 
hogy használjon téged, akkor nem vagy felkészített, elérhető és készséges. Ha ezek 
közül bármelyik területen hiányosságod van, akkor a sátán valahogyan hozzáfér az 
életedhez. Ha kívülről jónak látszó dolgokat tettél annyira, hogy nem tűnik fel a 
gonoszságod, amikor a bensődben tisztában vagy azzal, hogy hiányos a kapcsolatod 
Istennel, akkor az egy komoly jele annak, hogy teljes egészében egy aranyozott 
börtönben vagy. 

Bearanyozottnak lenni egyszerűen azt jelenti, hogy külsőleg feldíszítve és 
kicsinosítva lenni annyira, hogy minden nagyon jónak tűnjön. Lehetsz egy aranyozott 
börtönben a személyes életedben, az otthonodban, a munkahelyeden és a 
gyülekezetedben is. Ha nem vagy Isten felkentje vagy legalábbis felkészítve arra, 
hogy az Úr Szelleme vezetni tudjon, akkor a sátán már semlegesített téged. Ha ez így 
van, akkor az ő foglya lettél és nem vagy szabad arra, hogy az Úr szolgája legyél. 

Isten akarata az, hogy szabad legyél. Először is az igazságot kell megismerned, 
és az igazság meg fog szabadítani téged. Minden előítélet nélkül vizsgáld meg magad 
az Úr előtt. Kérd az Urat, hogy beszéljen a szívedhez. Tedd fel neki ezeket a 
kérdéseket: "Uram, valóban szabad vagyok szolgálni Téged vagy a sátán megkötözött 
vala-milyen módon? Fogoly vagyok az életem bármelyik területén?  Mutasd meg 
nekem mindazokat a területeket, ahol a sátán megkötözött engem."  Ha valóban a 
szívedből vágysz erre, akkor Isten el fogja kezdeni felfedni azokat a börtönöket, ahol 
megkötözött téged.   

Kijelentést fogsz kapni az igazságról, amire szükséged van, hogy elnyerd a 
szabadságot. A lelked és a szellemed felszabadul az Úr szolgálatára. A Máté 12:33 azt 
mondja, hogy a gyümölcséről fogod megismerni a fát. Olvasd el a Galata 5:22-23-at 
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és ellenőrizd le a fádat, hogy meglásd, ezeket a gyümölcsöket termed-e meg. Jó 
gyümölcsöket csak a szőlőtőkén maradva tudsz teremni. Ha a szőlőtőkén maradsz, a 
sátán nem tud hozzád férni. Az Atya megtisztít és munkálkodik a szőlővessződön, 
hogy jobb minőségű és nagyobb mennyiségű gyümölcsöt teremjél. A Zsidó 12:1 
mondja “félretéve minden akadályt és megkörnyékező bűnt, kitartással fusd meg az 
előtted levő küzdő teret.”  

Indulj el most és Isten megáld téged, amikor „nekidőlve célegyenest igyekszel a 
Krisztus Jézusban onnét felülről való elhívásod jutalmára.” 

 
 

J.C.Hedgecock további könyvei 
 
 

Az én juhaim hallják az én szómat 
 
Keresztény vagy? Vágysz arra, hogy Uradat és Megváltódat, Jézus Krisztust egy 

még személyesebb, bensőségesebb módon megismerd? Elfogadnád-e a lehetőséget, és 
örülnél-e annak, ha az Úr közvetlenül a szellemedhez szólna, és Szelleme vezetne az 
életed minden egyes területén? Ha a válaszod erre a kérdésre „igen”, akkor ez a könyv 
neked szól. Tiszta, részletes, könnyen érthető útmutatásokat ad arról, hogyan 
készülhetsz fel arra, hogy izgalmas és teljesség-élményt nyújtó módon járj a Mennyei 
Atyáddal és az Úr Jézus Krisztussal. Ez egy életbevágóan fontos üzenet az Egyház 
számára – egy üzenet, ami tapasztalatból fakad, és nem elméletből. 

(216 oldal) ISBN 0-945255-49-7 
 
 

Az én juhaim halljak az én szómat 
(Gyermekkiadás) 

 
Patricia Ross szerkesztésében jelent meg Az én juhaim hallják az én szómat című 

könyv egy gyermekeknek szóló kiadásban, hogy lehetőséget nyújtson ennek a 
korosztálynak is az Istennel való kapcsolatra és az Ő hangjának a meghallására. A 
gyermekek számára könnyen olvasható, és minden korosztálynak érthető. Ez a könyv 
szülőknek is jó eszköz arra, hogy általa a gyermekeiket is az Úr útjára tudják nevelni. 

(21 oldal) ISBN 0-945255-05-5 
 

A barátaim engedelmeskednek a hangomnak 
 
Ez a könyv Az én juhaim hallják az én szómat című könyv folytatásaként íródott. 

Főleg azoknak szól, akik hallották az első tanítást, és azt már többször 
áttanulmányozták. Ha még mindig nem jársz az első könyvben leírt üzenet 
teljességében, ez a könyv segítséget nyújt abban, hogy megértsd, miért nehéz 
engedelmeskedned, amikor pedig hallod, hogy a Mennyei Atyád szól.  

(66 oldal) ISBN 0-945255-09-8 
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Az Isten-fiak megjelenése 
 
Ez a könyv, amely részletesen taglalja az Isten-fiakat jellemző gyümölcsöket, 

Isten azon gyermekei számára íródott, akik valóban szeretnének Benne felnövekedni, 
és az Ő Királyságában gyümölcsöket teremni. Részletesen leírja, hogyan juthatunk 
érettségre, és hogyan lehetünk tiszteletre méltó edényei Istennek. Függetlenül a könyv 
címében megjelenő fogalom körüli elferdítésektől, tudatlanságtól és hitetlenségtől, 
Isten Igéje nagyon világos ebben a témában. Az Egyház korszakának bezárulásával az 
utolsó időkben Isten fiai igenis nyilvánvalóvá lesznek. A kérdés az, hogy te vajon 
köztük leszel-e? Most van a felkészülés ideje. Az, hogy A sátán éretlen és 
büszkeséggel teli embereket felhasználva néhány hamisítást produkált, nem jelenti azt, 
hogy Istennek nincsenek érett és alázatos gyermekei, akik mint Isten-fiak fognak 
megjelenni. Dicsőséges korban élünk. Ne hagyd ki az óriási áldásokat és 
lehetőségeket, amit Isten ajándékoz az Ő gyermekeinek. Keresd Őt teljes szívedből, és 
meg fogod Őt találni. 

Ez a könyv egy teljes képet ad arról, hogy juthatunk érettségre, és Isten 
gyermekeiként milyen jövő vár ránk. 

(216 oldal) ISBN 0-945255-13-4 
 

Világosság 
 
A Világosság egy olyan könyv, amely Istentől való módon világít meg 23 

kulcsterületet, többek között a hitet, hatalmat, ítéletet, az öt fő szolgálati ajándékot, a 
kenetet, és az Isten hangjának meghallását bizonyító három csalhatatlan tanút. 
Azoknak a keresztényeknek szól, akik fények a világ sötétségében, és arra vágynak, 
hogy még jobban ragyogjanak. Jézus a Máté 5:16-ban ezt mondta: "Úgy ragyogjon a 
világosságotok az emberek előtt, hogy lássák jó cselekedeteiteket, és dicsőítsék a ti 
mennyei Atyátokat." Amikor kijelentést kapunk Istentől, az megvilágítja a szellemünk 
és az elménk. A tudatlanság és a sötétség megfutamodik a kijelentés és a világosság 
elől. A Mennyei Atyának való engedelmességből Hedgecock pásztor megosztja 
velünk a különböző témákban már meglévő világosságát. Ez a könyv felbátorít majd 
téged, kihívás elé állít, felkészít, és segít abban, hogy még több világosságod legyen. 
Jézus azt mondta, hogy akinek van, annak adatik. Sok alapvető igazság vár rád ebben 
a könyvben. 

(136 oldal) ISBN 0-945255-17-9 
 

Egészséges tanítás 
 
Az Egészséges tanítás egy nagyon mélyreható, alapos tanítássorozat az elferdült 

igei tantételekről és azokról az utakról, melyek jónak tűnnek, illetve arról, hogyan 
tudunk most Isten Királyságában járni. Részletesen foglalkozik azzal, hogy az ördög 
hogyan és mennyire ferdítette el az igei tantételeinket, a tanításokat és a tanulási 
módszereinket is. Isten Királysága valóban, szó szerinti értelemben eljön, és Isten 
lehetőséget ad nekünk arra, hogy Krisztussal együtt uralkodjunk. Most van itt az ideje 
annak, hogy te is megszerezd az erre való alkalmasságodat. Ha van füled a hallásra, 
fel fogod ismerni, hogy Isten Királysága már most is itt van. 

(302 oldal) ISBN 0-945255-50-0 


